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De zitting begint om 19.30 u 

 

 

DAGORDE 

Openbare zitting 

DEPARTEMENT GRONDGEBIEDSZAKEN 

1 Hersamenstelling Gemeentelijke Commissie voor Ruimtelijke Ordening (GECORO).  

Bepalen aantal leden en aantal maatschappelijke geledingen. 

2 Samenwerkingsovereenkomst met statutaire draagkracht betreffende de oprichting 

van de Interlokale Vereniging Wonen Deerlijk-Harelbeke-Kuurne-Lendelede. 

Aanpassing.  

DEPARTEMENT FACILITY 

3 Vervangen buitenschrijnwerk jeugdhuis.  Goedkeuring technische beschrijving, 

raming (10.000 euro excl. btw of 12.100 euro incl. 21% btw (2.100 euro Btw 

medecontractant)) en gunningswijze. 

DEPARTEMENT MANAGEMENT EN PERSONEEL 

4 Engagementsverklaring genderneutraliteit, - gelijkheid en - vrijheid te Harelbeke. 

5 Toetreding tot de vrijblijvende raamovereenkomst ICT van de Stad Brugge. 

6 Toetreding tot de raamovereenkomst Microsoftlicenties en aanvullende diensten 

van V-ICT-OR. 

7 Raadscommissie grondgebiedszaken en facilitaire dienst, raadscommissie 

management, personeel, financiën, communicatie, intergemeentelijke 

samenwerking en binnengemeentelijke verzelfstandiging en ondernemen, 

raadscommissie welzijn, vrije tijd en onderwijs. Aanduiden van de leden. 



8 Raadscommissie grondgebiedszaken en facilitaire dienst, raadscommissie 

management, personeel, financiën, communicatie, intergemeentelijke 

samenwerking en binnengemeentelijke verzelfstandiging en ondernemen, 

raadscommissie welzijn, vrije tijd en onderwijs. Aanduiden van de voorzitters. 

DEPARTEMENT WERKEN, ONDERNEMEN EN LEREN 

9 Aanduiding vertegenwoordigers beheerscomité scholengemeenschap De Balk. 

DEPARTEMENT MANAGEMENT EN PERSONEEL 

10 Vragenkwartiertje. 

*** 

 

Nadat de voorzitter van de gemeenteraad de zitting heeft geopend om 19.30 uur wordt 

de zitting terug gesloten om 19.30 uur teneinde in het kader van het spreekrecht voor 

niet-gemeenteraadsleden, voorzien in het huishoudelijk reglement van de gemeenteraad 

vastgesteld bij reglement van 18.02.2019, de heer Johan Allyns, wonende 

Zwevegemsestraat 50 te 8530 Harelbeke, de kans te geven van zijn spreekrecht als niet-

gemeenteraadslid gebruik te maken. 

 

Het inspreekrecht heeft betrekking op geluidsmuur op het einde van de 

Zwevegemsestraat  

 

De voorzitter geeft de heer Johan Allyns het woord.   

 

“Sinds september 2018 ben ik een nieuwe inwoner in de gemeente en woon in de 

Zwevegemsestraat.  Ik hoor vele verhalen over het aanleggen van een geluidsberm op 

het einde van de straat.  Teneinde de juiste toedracht, stand van zaken en timing te 

weten richt ik mij tot de bevoegde schepen om een duidelijk antwoord te krijgen op mijn 

vraag.” 

 

 

*** 

 

De voorzitter geeft schepen Tijs Naert het woord.   

“Beste meneer (Johan) Allyns, 

 

Ik wil je ten eerste bedanken voor uw vraag. Ik ben blij dat je als nieuwe inwoner van 

Harelbeke je weg gevonden hebt naar dit halfrond met uw vraag. Dat getuigt van het feit 

dat we als stad inspraak en een luisterend oor hoog in het vaandel dragen. 

Nu ik vermoed dat wat ik hierna zal brengen je niet gelukkig zal maken, dat is ook het 

gevoel dat bij mij, en bij uitbreiding bij mijn collega’s en diensten heerst. 

De lijst van reeds gedane inspanningen is namelijk lang… heel lang… Ik ga ze je nu ook 

besparen, maar ik geef graag een résumé. 

  



Het verhaal begon ooit in 1995 wanneer de toenmalige milieu-ambtenaar voor een 

geluidskartering geluidsmetingen deed in de Ieperstraat. Toen werden reeds geluiden 

tussen 55 en 65 decibel gemeten. 

Ik wil hierbij even de kaart tonen die op geopunt raadpleegbaar is. 

 

50 Licht autoverkeer op 30 m, eigen kantoorkamer, regen, 

koelkast,  

55 Koffiezetapparaat, elektrische tandenborstel (50-60 dB) 

60 Airconditioning (50-75 dB), wasmachine (50-75 dB), 

vaatwasser (55-70 dB), naaimachine, wasdroger, pianospel 

(60-70 dB), F16A straaljager op 6000 m hoogte (59 dB) 

70 Storend bij 

telefoneren 

Verkeer op de snelweg, druk kantoor, elektrisch scheerapparaat (50-80 

dB), stofzuiger (60-85 dB), geluid van hard staande TV, auto op 15 m, 

fortissimo zingen op 1 m afstand 

 

We zijn met de stad heel actief aan het werk gegaan voor een berm kant Keizershoek in 

2008 (!). Het toenmalige schepencollege ging akkoord met het plaatsen van 

geluidsschermen langs de E17. 

Sindsdien is het een opeenvolging van mails, telefoongesprekken, parlementaire vragen 

en persartikelen. Het resultaat is dat we nu een berm hebben op de noordelijke kant 

(richting centrum Stasegem). Deze werd gerealiseerd in 2014 en 2015. Als je op het 

kaartje kijkt (2016) zie je dat de geluidshinder nog steeds groot is. 

Maar de kant Keizershoek kwam er dus nog niet. En de vraag is niet of hij er komt (want 

dat is eigenlijk al een aantal jaren geleden beslist), maar wanneer. Sinds 2008 zijn er 

ontelbare verzoeken geweest en evenveel beloftes dat de aanbesteding binnenkort zal 

volgen. 

Ook nu… 

Het laatste nieuws is een bericht van een 4-tal weken geleden waarin het agentschap 

wegen en verkeer (minister Weyts) nogmaals aangeeft dat er een aanbesteding zal zijn. 

Deze keer zal die voor deze zomer plaatsvinden waarna de uitvoering zou plaatsvinden 

na het bouwverlof. 

Als ik enigszins cynisch overkom is dat geenszins de bedoeling, want we blijven als stad 

druk uitoefenen om ook die berm, en andere maatregelen te nemen om de 

ontegensprekelijke geluidsoverlast die de E17 veroorzaakt aan te pakken. 

Dat is de tijdslijn die we nu hebben. We kunnen onmogelijk voorspellen wat er deze keer 

zal gebeuren, maar we volgen met de stad de zaken zeker op de voet. 

Ik zei hierboven dat dit je niet direct gelukkig zou maken, maar ik hoop dat je samen 

met ons nauwgezet de evoluties in dit dossier mee volgt. Ik ben er in dit dossier van 

overtuigd dat vereende krachten kunnen helpen.  

Maar alleen een berm zal niet alles oplossen, en dus willen we ook alternatieve manieren 

om de geluidsoverlast tegen te gaan, die volgens een bevraging duidelijk als grootste 

hinder in Stasegem wordt ervaren. 

Ik wil u daarom nogmaals bedanken voor uw vraag en ik hoop dat ik bij deze een toch 

enigszins afdoend antwoord heb kunnen geven over de verdere verloop van deze 

toekomstige werken.” 

 

De zitting wordt terug geopend om 20.03 u. 

 
  



Openbare zitting 

DEPARTEMENT GRONDGEBIEDSZAKEN 

1. Hersamenstelling Gemeentelijke Commissie voor Ruimtelijke Ordening 

(GECORO).  Bepalen aantal leden en aantal maatschappelijke geledingen. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

De Vlaamse Codex Ruimtelijke Ordening (VCRO) legt op, dat er op niveau van de 

gemeente een adviesraad voor ruimtelijke ordening, namelijk de Gemeentelijke 

Commissie voor Ruimtelijke Ordening (GECORO), dient te bestaan. 

 

Voor een gemeente met meer dan 10.000 en niet meer dan 30.000 inwoners bestaat de 

GECORO uit minimum 9 en maximum 13 leden, de voorzitter inbegrepen (art. 1.1.3 

VCRO).  

 

Minimum 1/4e van de leden, waaronder de voorzitter, zijn deskundigen inzake ruimtelijke 

ordening.  

De overige leden zijn vertegenwoordigers van de voornaamste maatschappelijke 

geledingen binnen de stad. 

Leden van de gemeenteraad of het college kunnen geen lid van de adviescommissie zijn. 

 

In een gemeente met meer dan 10.000 en niet meer dan 30.000 inwoners moeten 

minstens 4 verschillende maatschappelijke geledingen opgeroepen worden om één of 

meerdere vertegenwoordigers voor te dragen als lid van de gemeentelijke commissie 

voor ruimtelijke ordening (art. 1 van het hierna aangehaalde BVR van 19.05.2000). 

 

De gemeenteraad beslist welke maatschappelijke geledingen binnen de gemeente 

worden opgeroepen om één of meerdere vertegenwoordigers voor te dragen als lid van 

de gemeentelijke commissie voor ruimtelijke ordening. De maatschappelijke geledingen 

die een lid voordragen, dragen tevens een plaatsvervanger voor. 

 

Volgende maatschappelijke geledingen worden in ieder geval als onderling verschillend 

beschouwd:  

 

- milieu- en natuurverenigingen  

- verenigingen van werkgevers of zelfstandigen met uitsluiting van verenigingen van 

   handelaars of landbouwers 

- verenigingen van handelaars  

- verenigingen van landbouwers  

- verenigingen van werknemers 

 

Let wel: deze opgesomde geledingen zijn niet verplicht op te nemen in de GECORO.  

 

De GECORO van Harelbeke bestaat op vandaag uit 11 leden, als volgt samengesteld: 

 

5 deskundigen, waaronder de voorzitter. 

6 maatschappelijke geledingen: 

- 1 vertegenwoordiger voor de milieu- & natuurverenigingen 

- 1 vertegenwoordiger voor de landbouwers 

- 1 vertegenwoordiger voor de werkgevers of zelfstandigen 

- 1 vertegenwoordiger voor de werknemers 

- 1 vertegenwoordiger voor de handelaars 

- 1 vertegenwoordiger voor de sociale woonsector 



 

Naar aanleiding van de nieuwe legislatuur moet er ook een nieuwe GECORO worden 

samengesteld. 

 

Eerst moet de gemeenteraad beslissen hoeveel leden de nieuwe GECORO zal tellen. 

Zoals eerder vermeld is dat minimum 9 en maximum 13. 

 

De gemeenteraad moet ook beslissen welke maatschappelijke geledingen worden 

vertegenwoordigd in de GECORO. Dit moeten er minstens 4 zijn. 

Om te beslissen welke maatschappelijke geledingen er in de GECORO moeten zitten, 

dient de gemeenteraad te kijken naar de huidige maatschappelijke ontwikkelingen en 

belangengroepen en nagaan of die wel voldoende vertegenwoordigd zijn.  

 

De dienst stedenbouw stelt vast dat er gedurende de laatste 6 jaar geen grote 

maatschappelijke veranderingen plaatsvonden ten opzichte van de samenstelling van de 

vorige GECORO. De stad kende bijvoorbeeld niet plots een sterke stijging of daling in het 

landbouwareaal of het aantal landbouwbedrijven. Het aantal handelaars kende niet een 

sterke daling of stijging. Dezelfde tendens vindt men terug voor de andere 

maatschappelijke geledingen. 

 

De dienst stedenbouw stelt dan ook voor om het aantal maatschappelijke geledingen niet 

aan te passen en dezelfde maatschappelijke geledingen van de vorige GECORO te 

behouden.  

 

Ook het aantal GECORO-leden, namelijk 11, wordt beter behouden. Met dergelijke 

grootte van groep valt goed (samen) te werken. 

 

De gemeenteraad sluit zich bij het voorgelegde voorstel aan. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

 

• Art. 1.3.3. van de Vlaamse Codex Ruimtelijke Ordening (VCRO); 

• Het besluit van de Vlaamse Regering (BVR) van 19.05.2000 tot vaststelling van 

nadere regels voor de samenstelling, de organisatie en de werkwijze van de 

provinciale en gemeentelijke commissies voor de ruimtelijke ordening zoals van 

kracht. 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

 

De gemeenteraad beslist het aantal leden van de GECORO te behouden op 11. 

 

Artikel 2: 

 

De gemeenteraad beslist om het aantal deskundigen in de GECORO op 5 te houden en 

het aantal vertegenwoordigers van de maatschappelijke geledingen op 6.  

  



 

De maatschappelijke geledingen zijn: 

 

- 1 vertegenwoordiger voor de milieu- & natuurverenigingen 

- 1 vertegenwoordiger voor de landbouwers 

- 1 vertegenwoordiger voor de werkgevers of zelfstandigen 

- 1 vertegenwoordiger voor de werknemers 

- 1 vertegenwoordiger voor de handelaars 

- 1 vertegenwoordiger voor de sociale woonsector 

2. Samenwerkingsovereenkomst met statutaire draagkracht betreffende de 

oprichting van de Interlokale Vereniging Wonen Deerlijk-Harelbeke-

Kuurne-Lendelede. Aanpassing.  

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

De gemeenteraad besliste op 10.05.2010 tot de oprichting en goedkeuring van de 

overeenkomst met statutaire draagkracht betreffende de interlokale vereniging wonen 

Deerlijk, Harelbeke, Kuurne en Lendelede. 

 

De samenwerkingsovereenkomst werd opgemaakt voor onbepaalde duur en ondertekend 

door 8 deelnemers aan de interlokale vereniging: gemeentebesturen en OCMW’s van  

Deerlijk, Harelbeke, Kuurne en Lendelede. 

 

Door de inwerkingtreding van het ‘Decreet Lokaal Bestuur’ bestaat ‘OCMW-voorzitter’ 

sinds 1 januari 2019 niet langer als rechtsfiguur waardoor de rechtstreekse 

vertegenwoordiging van het ‘OCMW’ in de ‘stuurgroep (lees: beheerscomité, zie art. 395 

DLB)’ wegvalt. Eerder viel ook de vertegenwoordiging van de provincie (door het 

wegvallen van de subsidies ervan) zonder voorwerp. Om een verdere vertegenwoordiging 

van het OCMW verder mogelijk te maken werd geopteerd om de 

samenwerkingsovereenkomst opnieuw aan te passen. Hierdoor kan een lid van het vast 

bureau van elke deelnemend OCMW (bij voorkeur bevoegd voor welzijn of sociale zaken) 

het OCMW vertegenwoordigen in de stuurgroep. 

 

Door de inwerkingtreding van het ‘Decreet Lokaal Bestuur’ is er ook niet langer sprake 

van de term ‘secretaris’ en wordt deze in de nieuwe samenwerkingsovereenkomst 

vervangen door de nieuwe term ‘Algemeen directeur’. De samenwerkingsovereenkomst 

wordt ook verduidelijkt t.a.v. de terminologie in het decreet lokaal bestuur, waar de 

stuurgroep beheerscomité genoemd wordt, in tegenstelling tot de besluiten van de 

Vlaamse regering inzake de subsidiëring van intergemeentelijke woonsamenwerkingen. 

 

De aanpassingen worden aan de gemeenteraad ter goedkeuring voorgelegd.   

 

Omwille van de leesbaarheid wordt, met behoud van de niet te vervangen bepalingen 

van de overeenkomst, de overeenkomst integraal opnieuw ter goedkeuring voorgelegd. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

 

- Het decreet lokaal bestuur van 22.12.2017, in het bijzonder en zonder zich daartoe 

te willen beperken art. 40 par. 1 en Deel 3 Titel 3 houdende de intergemeentelijke 

samenwerking; 

- het besluit van de Vlaamse regering van 08.07.2016 houdende de subsidiëring van 

intergemeentelijke projecten ter ondersteuning van het lokaal woonbeleid. 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 



Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

 

De gemeenteraad keurt onderstaande ‘samenwerkingsovereenkomst met statutaire 

draagkracht betreffende de Interlokale Vereniging Wonen Deerlijk – Harelbeke – Kuurne 

– Lendelede’ goed: 

 

Samenwerkingsovereenkomst met statutaire draagkracht betreffende de 

oprichting van de Interlokale Vereniging Wonen Deerlijk-Harelbeke-
Kuurne-Lendelede. 

 
Tussen de hierna vermelde lokale overheden, alhier vertegenwoordigd zoals 
nader aangeduid, is overeengekomen om een interlokale vereniging op te richten 

tussen: 
 

- de gemeente Deerlijk, vertegenwoordigd door Jo Tijtgat, voorzitter van de 
gemeenteraad, en Hans Piepers, Algemeen Directeur; 
- de stad Harelbeke, vertegenwoordigd door Rita Beyaert, voorzitter van de 

gemeenteraad, en Carlo Daelman, Algemeen Directeur; 
- de gemeente Kuurne, vertegenwoordigd door Chris Delneste, voorzitter van de 

gemeenteraad, en Els Persyn, Algemeen Directeur; 
- de gemeente Lendelede, vertegenwoordig door Pedro Ketels, voorzitter van de 
gemeenteraad, en Christophe Vandecasteele, Algemeen Directeur; 

- het OCMW van Deerlijk, vertegenwoordigd door Jo Tijtgat, voorzitter van de 
OCMW-raad, en Hans Piepers, Algemeen Directeur; 

- het OCMW van Harelbeke, vertegenwoordigd door Rita Beyaert, voorzitter van 
de OCMW-raad, en Carlo Daelman, Algemeen Directeur; 
- het OCMW van Kuurne, vertegenwoordigd door Chris Delneste, voorzitter van 

de OCMW-raad, en Els Persyn, Algemeen Directeur; 
- het OCMW van Lendelede, vertegenwoordigd door Pedro Ketels, voorzitter van 

de OCMW-raad, en Christophe Vandecasteele, Algemeen Directeur; 
 
Zij wordt beheerst door de bepalingen van het decreet lokaal bestuur van 

22.12.2017, Deel 3 Titel 3 houdende de intergemeentelijke samenwerking en 
latere wijzigingen en door de bepalingen vervat in onderhavige overeenkomst 

met statutaire draagkracht die als volgt is vastgesteld: 
 
1. Deelnemers, naam, doel, werkingsgebied, duur, beherende gemeente 

en zetel van de interlokale vereniging 
 

1.1. Deelnemers en naam van de interlokale vereniging 
 
Deelnemers: gemeenten Deerlijk, Harelbeke, Kuurne, Lendelede en de OCMW’s 

van Deerlijk, Harelbeke, Kuurne, Lendelede. 
 



Naam:  ‘Interlokale Vereniging Wonen Deerlijk-Harelbeke- Kuurne –Lendelede’, 

werknaam ‘Woonwijs’. 
 

1.2. Doel 
 
De interlokale vereniging heeft als doel het samenwerken op het vlak van wonen 

door onder meer het ontwikkelen van een gemeentelijke beleidsvisie op het vlak 
van wonen, het organiseren van lokaal woonoverleg, het uitbouwen van 

klantgerichte dienstverlening aan de burger, en het verbeteren van de kwaliteit 
van het woningpatrimonium en de woonomgeving in elk van de deelnemende 
gemeenten.  

 
1.3. Werkingsgebied 

 
Het werkingsgebied van de interlokale vereniging strekt zich bij oprichting uit 
over het grondgebied van de deelnemende gemeenten. 

 
1.4. Duurtijd en opzegmogelijkheid  

 
De interlokale vereniging wordt opgericht voor een onbepaalde duurtijd, vanaf de 

dag van de ondertekening van deze overeenkomst door alle deelnemers. 
 
De duurtijd van de interlokale vereniging bestaat uit opeenvolgende 

subsidiëringsperiodes, zoals vermeld in het subsidiedecreet. 
 

Uittreding is mogelijk, op voorwaarde van een schriftelijke opzegging (per 
aangetekend schrijven), minstens zes maanden voor de aanvang van de 
volgende subsidiëringsperiode.   

 
Een bijkomende toetreding is enkel mogelijk bij een nieuwe subsidiëringsperiode. 

Dit wordt met een aangetekende brief vanuit de bevoegde instantie kenbaar 
gemaakt tenminste zes maanden voor het verstrijken van de lopende 
subsidiëringsperiode. 

Bij een nieuwe toetreding dient de samenwerkingsovereenkomst aangepast te 
worden. Hierbij is de slotbepaling van toepassing. 

 
1.5. Beherende gemeente en zetel 
 

De stad Harelbeke wordt aangesteld als beherende gemeente van de interlokale 
vereniging. De beherende gemeente staat in voor het financieel en 

personeelsbeheer van de interlokale vereniging. De subsidies voor het project 
worden dan ook op de rekening van de stad Harelbeke gestort. 
 

De zetel van de interlokale vereniging wordt gevestigd te 8530 Harelbeke, 
Marktstraat 29. 

 
2. Interne organisatie en werking  
 

2.1. Organisatiestructuur 
 

Het beheer van de interlokale vereniging wordt toevertrouwd aan een 
‘stuurgroep (lees: beheerscomité, zie art. 395 DLB)’.  



 

2.2. Samenstelling van de ‘stuurgroep (lees: beheerscomité, zie art. 395 DLB)’ 
 

De ‘stuurgroep (lees: beheerscomité, zie art. 395 DLB)’ is samengesteld uit : 
- Een lid van het college van burgemeester en schepenen van elke 

deelnemende gemeente, bij voorkeur bevoegd voor wonen, huisvesting, 

ruimtelijke ordening of welzijn. 
- Een lid van het vast bureau van elke deelnemend OCMW bij voorkeur 

bevoegd voor welzijn of sociale zaken. Het lid van het vast bureau mag 
niet hetzelfde zijn als het lid van het College. 

- 1 vertegenwoordiger van de provincie West-Vlaanderen; 

 
 

De vertegenwoordigers van de gemeenten en de OCMW’s zijn stemgerechtigd. 
Het lidmaatschap en het stemrecht van de vertegenwoordiger van de provincie 
zijn gekoppeld aan het toekennen van provinciale subsidiëring, en is beperkt tot 

de looptijd van de gesubsidieerde projecten. 
 

De projectcoördinator neemt deel aan de ‘stuurgroep (lees: beheerscomité, zie 
art. 395 DLB)’ in de rol van secretaris.  

De secretaris zorgt voor de uitvoering van de beslissingen van de ‘stuurgroep 
(lees: beheerscomité, zie art. 395 DLB)’. 
De projectcoördinator is verantwoordelijk voor de coördinatie van de dagelijkse 

activiteiten van de interlokale vereniging. 
 

Met uitzondering van wijzigingen aan de samenwerkingsovereenkomst (zie 
slotbepaling) geven de deelnemers volmacht aan de door hen aangeduide leden 
in de ‘stuurgroep (lees: beheerscomité, zie art. 395 DLB)’ om in hun naam de 

vereiste handelingen te stellen in het kader van de werking van de interlokale 
vereniging mits deze handelingen rechtsreeks verband houden met het doel van 

de interlokale vereniging. 
Een lid van de ‘stuurgroep (lees: beheerscomité, zie art. 395 DLB)’ kan per 
welbepaalde vergadering aan één van de andere leden een schriftelijke volmacht 

geven om hem of haar te vertegenwoordigen. Niemand mag drager zijn van 
meer dan één volmacht. 

 
2.3. Bevoegdheden van de ‘stuurgroep (lees: beheerscomité, zie art. 395 DLB)’ 
 

De ‘stuurgroep (lees: beheerscomité, zie art. 395 DLB)’ heeft een algemeen 
coördinerende opdracht, legt de prioriteiten inzake het beleid en de werking vast 

en formuleert adviezen ten behoeve van de deelnemende gemeenten. 
 
Daarnaast behoren tot de taken van de ‘stuurgroep (lees: beheerscomité, zie art. 

395 DLB)’: 
- het overleggen over de wijze waarop deze overeenkomst wordt uitgevoerd; 

- het vaststellen van een huishoudelijk reglement; 
- het voorbereiden en vaststellen van het programma en de begroting voor de 

volgende werkjaren; 

- het formuleren van adviezen ten behoeve van de beherende gemeente; 
- het vaststellen van de rekeningen van de interlokale vereniging; 

- het opmaken van het jaarverslag; 



- het voorleggen van de rekeningen en het jaarverslag ter goedkeuring aan de 

raden van de deelnemende gemeenten; 
- het formuleren van adviezen met betrekking tot de wijziging van de 

samenwerkingsovereenkomst; 
- het organiseren van het toezicht op het bereiken van de doelstellingen van 

de vereniging. 

 
De ‘stuurgroep (lees: beheerscomité, zie art. 395 DLB)’ kan deskundigen 

uitnodigen tot het bijwonen van de vergaderingen. Deze personen zijn niet-
stemgerechtigd. 
Het agentschap Wonen-Vlaanderen wordt telkens voor de vergaderingen van de 

‘stuurgroep (lees: beheerscomité, zie art. 395 DLB)’ uitgenodigd. 
 

2.4. Werking van de ‘stuurgroep (lees: beheerscomité, zie art. 395 DLB)’ 
 
De ‘stuurgroep (lees: beheerscomité, zie art. 395 DLB)’ vergadert minimaal twee 

keer per volledig werkingsjaar en een keer per onvolledig werkingsjaar, waarin 
minstens de vaststelling van de rekening (en het jaarverslag) van het afgelopen 

werkjaar, en de vaststelling van (het programma) en de begroting voor het 
volgende werkjaar aan bod komen.  

 
De ‘stuurgroep (lees: beheerscomité, zie art. 395 DLB)’ kan slechts geldig 
vergaderen indien de meerderheid van de stemgerechtigde vertegenwoordigers 

aanwezig is. 
 

Wordt dit quorum niet bereikt, dan wordt een nieuwe vergadering belegd binnen 
de maand en kan de ‘stuurgroep (lees: beheerscomité, zie art. 395 DLB)’ over de 
punten die voor een tweede maal op de agenda voorkomen, beraadslagen en 

beslissen ongeacht het aantal aanwezige vertegenwoordigers. Deze bepaling 
geldt niet voor wijzigingen in de samenwerkingsovereenkomst. 

 
De ‘stuurgroep (lees: beheerscomité, zie art. 395 DLB)’ neemt beslissingen op 
basis van een gewone meerderheid. Bij staking van stemmen is het voorstel 

verworpen. 
 

De vertegenwoordigers van de gemeenten, de OCMW’s en de provincie hebben 
elk één stem. 
 

De voorzitter en de ondervoorzitter worden aangeduid onder de afgevaardigden 
van de deelnemende gemeenten. Hun benoeming geldt voor de volledige 

subsidiëringsperiode, tenzij bij verlies van hun mandaat. Na afloop van deze 
periode worden opnieuw een voorzitter en een ondervoorzitter verkozen. Dit 
kunnen opnieuw dezelfde personen zijn.  

 
De ‘stuurgroep (lees: beheerscomité, zie art. 395 DLB)’ vergadert op uitnodiging 

van het secretariaat van de interlokale vereniging. 
Een uitnodiging voor de vergadering wordt minstens 2 weken vooraf per brief of 
per mail bezorgd. De agenda en de nodige inhoudelijke toelichting zijn 

opgenomen in de bijeenroepingsbrief. In geval van hoogdringendheid kan van 
deze regel worden afgeweken. 



De leden van de ‘stuurgroep (lees: beheerscomité, zie art. 395 DLB)’ kunnen tot 

3 werkdagen voor de vergadering bijkomende agendapunten met 
toelichtingsnota binnen brengen op het secretariaat. 

Een agendapunt kan bij de aanvang van de vergadering bij hoogdringendheid 
worden toegevoegd aan de agenda mits instemming van 2/3 van de aanwezige 
leden. Dit bijgevoegde agendapunt wordt dan ook eerst behandeld. 

 
De beraadslagingen van de ‘stuurgroep (lees: beheerscomité, zie art. 395 DLB)’ 

worden vastgelegd in een verslag. 
De goedkeuring van dit verslag zal steeds als eerste punt op de agenda van de 
volgende vergadering geagendeerd worden. Na goedkeuring wordt het verslag 

ondertekend door de voorzitter van de ‘stuurgroep (lees: beheerscomité, zie art. 
395 DLB)’. 

De verslagen worden bijgehouden en liggen ter inzage op de zetel van de 
interlokale vereniging. 
Een afschrift van het verslag van elke vergadering wordt binnen de 3 weken voor 

kennisgeving bezorgd aan de colleges van burgemeester en schepenen van de 
deelnemende gemeenten en OCMW ’s en aan het agentschap Wonen-

Vlaanderen. 
 

2.5. Zitpenningen 
 
Er worden geen zitpenningen uitgekeerd aan de leden van de ‘stuurgroep (lees: 

beheerscomité, zie art. 395 DLB)’, onder voorbehoud van hetgeen bepaald is in 
artikel 395 § 4 van het decreet lokaal bestuur van 22.12.2017 houdende de 

intergemeentelijke samenwerking en latere wijzigingen. 
 
2.6. Samenstelling van het dagelijks bestuur. 

 
Het dagelijks bestuur wordt samengesteld uit volgende afgevaardigden: 

- De voorzitter van de ‘stuurgroep (lees: beheerscomité, zie art. 395 DLB)’ 
- Eén afgevaardigde van elke gemeente. Bij voorkeur zoals opgegeven in het 

subsidiedossier en minstens iemand uit de woonpraktijk. 

- De projectcoördinator 
 

Het dagelijks bestuur kan zo nodig andere afgevaardigden van de ‘stuurgroep 
(lees: beheerscomité, zie art. 395 DLB)’ of deskundigen uitnodigen op de 
vergaderingen, voor zover de agenda dit vereist. 

Deze personen hebben geen stemrecht in het dagelijks bestuur. 
 

2.7. Bevoegdheden van het dagelijks bestuur. 
 
Het dagelijks bestuur is bevoegd om te beraadslagen over de algemene werking: 

- Opvolgen beslissingen van de ‘stuurgroep (lees: beheerscomité, zie art. 395 
DLB)’ 

- Voorbereiden agenda van de ‘stuurgroep (lees: beheerscomité, zie art. 395 
DLB)’ 

- Voorbereiden aanvragen tot projectsubsidiëring bij diverse instanties 

(inzonderheid bij de Vlaamse en provinciale overheid) 
- Opstellen van het jaarverslag 

- Financiën 
- Praktische kwesties 



- Voorbereiding budgetcontrole, begroting, rekeningen 

- Opvolging uitvoering van de bepalingen in de subsidiedossiers (praktische 
werking in de verschillende gemeenten, resultaatsverbintenissen, evt. 

knelpunten, overleg met de Vlaamse Overheid,…) 
- Allerlei aangelegenheden van dagelijks bestuur (zgn. lopende zaken) 
- Diverse beslissingen van dringende aard (ten uitzonderlijke titel) 

 
De projectcoördinator staat in voor verslaggeving en uitnodiging met agenda. 

 
4. Personeelsbeheer 
 

De beherende gemeente staat in voor het personeelsbeheer. Dit houdt in eerste 
instantie in dat de beherende gemeente de juridische werkgever is van de 

medewerkers van de interlokale vereniging.  
 
De beherende gemeente voorziet een werkplaats voor de projectcoördinator. 

 
Elke deelnemende gemeente voorziet een werkplaats voor de hen toegewezen 

intergemeentelijke woonambtenaren en levert de benodigde infrastructuur en 
logistieke ondersteuning ter plaatse, op eigen kosten. 

 
De personeelsleden die door de deelnemende gemeenten worden ingezet met 
het oog op het bereiken van de doelstellingen van de interlokale vereniging 

blijven onderworpen aan de rechtspositieregeling en het gezagsrecht van de 
gemeente van oorsprong.  

De personeel- en werkingskosten van het bestaand personeel die door de 
deelnemende gemeenten ingezet worden, worden volledig door de 
respectievelijke deelnemende gemeenten gedragen.  

 
5. Financieel aspect van de samenwerking 

 
Enkel de deelnemende gemeenten dienen bij te dragen in de personeelskosten, 
werkingskosten en de investeringskosten van de interlokale vereniging.  

 
De financiële inbreng van de deelnemende gemeenten wordt als volgt 

vastgesteld: 
de totale projectkost wordt verminderd met de Vlaamse en provinciale subsidies. 
Het restbedrag wordt financieel gedragen door de deelnemende gemeenten, 

volgens een verdeelsleutel berekend op basis van het aantal huishoudens per 
gemeente op 1 januari van het jaar voorafgaand aan een nieuwe 

subsidiëringsperiode, of de meest recente gegevens beschikbaar bij de FOD 
Economie, KMO, Middenstand en Energie (op heden gekend als Statbel) 
voorafgaand aan de nieuwe subsidiëringsperiode. 

 
De ‘stuurgroep (lees: beheerscomité, zie art. 395 DLB)’ stelt bij elke nieuwe 

subsidiëringsperiode  een programma, met bijhorend budget, voor de betrokken 
jaren op, dat ter goedkeuring aan de lokale besturen, wordt bezorgd. 
 

De deelnemende gemeenten verbinden er zich toe in hun budget jaarlijks de 
nodige kredieten te voorzien om hun bijdrage te kunnen voldoen, en om de 

nodige middelen tijdig (op afroep) ter beschikking te stellen van de interlokale 
vereniging.   



 

De beherende gemeente staat in voor het financieel beheer. De middelen worden 
evenwel opgevraagd en verwerkt door de projectcoördinator die belast wordt 

met het administratief en financieel secretariaat van de interlokale vereniging. 
 
De beherende gemeente heeft recht op een vergoeding voor het financieel en 

personeelsbeheer van de interlokale vereniging. Deze vergoeding wordt 
vastgelegd op 2500,00 € per werkingsjaar.  

 
De rekening van de interlokale vereniging wordt jaarlijks ter goedkeuring 
voorgelegd aan de gemeenteraden van de deelnemende gemeenten en ter 

kennisname aan de andere deelnemers. Dit moet gebeuren uiterlijk binnen de 
zes maanden na de afsluiting van het werkjaar.  

 
Iedere deelnemende gemeente zal na elk werkjaar haar deel (volgens voormelde 
verdeelsleutel) in de positieve of negatieve resultaten van de werking voor haar 

rekening nemen. 
 

6. Informatieverstrekking en evaluatie 
 

Alle beslissingen, alsook de verslagen van de vergaderingen van de ‘stuurgroep 
(lees: beheerscomité, zie art. 395 DLB)’, worden in kopie overgemaakt aan het 
college van burgemeester en schepenen van de deelnemende besturen en aan 

de OCMW-besturen. 
 

Samen met de rekening wordt aan de deelnemers ook een jaarverslag ter 
beschikking gesteld. Dit jaarverslag wordt samen met de rekening aan de 
gemeenteraden ter goedkeuring voorgelegd. Ter gelegenheid van de behandeling 

van het jaarverslag geven de vertegenwoordigers van de gemeente in de 
interlokale vereniging toelichting aan de raad. 

Het jaarverslag wordt gelijktijdig met de jaarrekening ter beschikking gesteld van 
de andere deelnemers, ter bespreking. 
 

De jaarlijkse evaluatie door de gemeenteraden gebeurt ter gelegenheid van de 
bespreking van het jaarverslag.  

 
7. Ontbinding en vereffening 
 

Bij vereffening of ontbinding van de interlokale vereniging worden door de 
deelnemers in gezamenlijk akkoord één of meerdere vereffenaars aangesteld. 

 
Iedere deelnemende gemeente zal bij vereffening haar deel (volgens voormelde 
verdeelsleutel) in de kosten en de opbrengsten van de werking voor haar 

rekening nemen. De eindrekening zal aangeven wat het eventuele resultaat is. 
 

8. Slotbepaling 
 
Voor alles wat niet door deze overeenkomst of het huishoudelijk reglement is 

geregeld, zal het decreet lokaal bestuur van 22.12.2017, Deel 3 Titel 3 houdende 
de intergemeentelijke samenwerking (en latere wijzigingen) van toepassing zijn. 

In de gevallen dat het voormeld decreet geen uitsluitsel geeft, zorgt de 
‘stuurgroep (lees: beheerscomité, zie art. 395 DLB)’ voor een beslissing. 



 

Wijzigingen aan de samenwerkingsovereenkomst kunnen slechts doorgevoerd 
worden indien de gemeenteraden en OCMW-raden de wijziging goedgekeurd 

hebben. 
 
Opgemaakt in evenveel originele exemplaren als er betrokken partijen zijn. 

Getekend te Harelbeke, op (datum) 
 

 

 

Namens de gemeente 
Deerlijk 

 

Jo Tijtgat, 
Voorzitter gemeenteraad 
 

 

  
Hans Piepers, 

Algemeen directeur 
 

 

 
Namens de stad 

Harelbeke 

 
Rita Beyaert, 

Voorzitter gemeenteraad 
 

 

  
Carlo Daelman, 
Algemeen directeur 

 

 

 

Namens de gemeente 
Kuurne 

 

Chris Delneste, 
Voorzitter gemeenteraad 

 

 

  

Els Persyn, 
Algemeen directeur 
 

 

 
Namens de gemeente 

Lendelede 

 
Pedro Ketels, 

Voorzitter gemeenteraad 
 

 

  
Christophe 

Vandecasteele, 
Algemeen directeur 
 

 

 
Namens het OCMW 

Deerlijk 

 
Jo Tijtgat, 

Voorzitter OCMW-raad 
 

 

  
Hans Piepers, 

Algemeen directeur 
 

 

   



Namens het OCMW 
Harelbeke 

Rita Beyaert, 
Voorzitter OCMW-raad 
 

  
Carlo Daelman, 

Algemeen directeur 
 

 

 
Namens het OCMW 

Kuurne 

 
Chris Delneste, 

Voorzitter OCMW-raad 
 

 

  
Els Persyn, 
Algemeen directeur 

 

 

 

Namens het OCMW 
Lendelede 

 

Pedro Ketels, 
Voorzitter OCMW-raad 

 

 

  

Christophe 
Vandecasteele, 
Algemeen directeur 

 

 

 

Art. 2:  

 

De overeenkomst treedt in werking op 01.04.2019 en vervangt vanaf deze datum de 

‘samenwerkingsovereenkomst met statutaire draagkracht betreffende de oprichting van 

de Interlokale Vereniging Wonen Deerlijk – Harelbeke – Kuurne – Lendelede’ zoals 

goedgekeurd in zitting van 11.09.2017. 

 

Art. 3:  

 

Een afschrift van onderhavig reglement zal aan Wonen-Vlaanderen worden toegestuurd. 

DEPARTEMENT FACILITY 

3. Vervangen buitenschrijnwerk jeugdhuis.  Goedkeuring technische 

beschrijving, raming (10.000 euro excl. btw of 12.100 euro incl. 21% btw 

(2.100 euro Btw medecontractant)) en gunningswijze. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

In het jeugdhuis dienen de 3 toegangsdeuren vervangen te worden. 

In het kader van de opdracht “Vervangen buitenschrijnwerk jeugdhuis” werd een 

technische beschrijving met nr. 861.73-A19/05 opgesteld door de heer Frederik Ost, 

Departement Facility. 

 

De uitgave voor deze opdracht wordt geraamd op € 10.000,00 excl. btw of € 12.100,00 

incl. 21% btw (€ 2.100,00 Btw medecontractant). 

 



Er wordt voorgesteld de opdracht tot stand te brengen bij wijze van de aanvaarde factuur 

(overheidsopdracht van beperkte waarde). 

 

De gemeenteraad is bevoegd nu het gaat om een bestek inzake een overheidsopdracht 

die niet opgenomen werd in het begrip dagelijks bestuur, gezien het ramingsbedrag op 

het investeringsbudget hoger is dan € 8.500 en het project niet nominatief in het budget 

is voorzien. 

 

De uitgave voor deze opdracht is voorzien in het investeringsbudget  van 2019, op 

budgetcode 221007/075010-VT-VT 96. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

 

- De wet van 17 juni 2013 betreffende de motivering, de informatie en de 

rechtsmiddelen inzake overheidsopdrachten, bepaalde opdrachten voor werken, 

leveringen en diensten en concessies, en latere wijzigingen. 

- De wet van 17 juni 2016 inzake overheidsopdrachten, meer bepaald artikel 92 (de 

geraamde waarde excl. btw bereikt de drempel van € 30.000,00 niet). 

- Het koninklijk besluit van 14 januari 2013 tot bepaling van de algemene 

uitvoeringsregels van de overheidsopdrachten, en latere wijzigingen. 

- Het koninklijk besluit van 18 april 2017 betreffende plaatsing overheidsopdrachten 

klassieke sectoren, en latere wijzigingen. 

- Het Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017, meer bepaald artikels 40 en 

41, betreffende de bevoegdheden van de gemeenteraad. 

- De wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motiveringsplicht van 

bestuurshandelingen, en latere wijzigingen. 

- Het Bestuursdecreet van 7 december 2018. 

- Het Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017, meer bepaald artikels 326 tot 

en met 341 betreffende het bestuurlijk toezicht. 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

 

De technische beschrijving en de raming voor de opdracht “Vervangen buitenschrijnwerk 

jeugdhuis”, opgesteld door de heer Frederik Ost, Departement Facility worden 

goedgekeurd. De raming bedraagt € 10.000,00 excl. btw of € 12.100,00 incl. 21% btw 

(€ 2.100,00 Btw medecontractant). 

Artikel 2: 

 

Bovengenoemde opdracht komt tot stand bij wijze van de aanvaarde factuur 

(overheidsopdracht van beperkte waarde). 

 

Artikel 3: 

 

De uitgave voor deze opdracht is voorzien in het investeringsbudget van 2019, op 

budgetcode 221007/075010-VT-VT 96. 

 



DEPARTEMENT MANAGEMENT EN PERSONEEL 

4. Engagementsverklaring genderneutraliteit, - gelijkheid en - vrijheid te 

Harelbeke. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

Nadat dit punt werd toegevoegd op initiatief van raadslid Lise-Marie Platteau bij 

toepassing van art. 21 van het decreet lokaal bestuur (DLB) en artikel 3 van het 

huishoudelijk reglement neemt de gemeenteraad kennis van volgende uiteenzetting ter 

zitting: 

 

“Mevrouw de voorzitter, 

 

Collega-gemeenteraadsleden, 

 

Ik heb inderdaad een agendapunt aan deze gemeenteraad toegevoegd. En zou dit graag 

nog even toelichten, als dat goed is voor jullie. Het betreft een engagementsverklaring 

voor genderneutraliteit, gendergelijkheid en gendervrijheid in Harelbeke.  

 

Gendergelijkheid vormt namelijk nog steeds een uitdaging in onze samenleving. Ook al 

zijn er de laatste jaren al bergen verzet, toch is het belangrijk om hier aandacht aan te 

blijven schenken. We mogen er niet zomaar vanuit gaan dat we goed bezig zijn en dat 

alles hier dus in kannen en kruiken is.  

Er bestaat tot op vandaag nog steeds zoiets als de loonkloof en het zogenaamde glazen 

plafond. Te weinig vrouwen stoten door tot leidinggevende functies waardoor vrouwen 

vaak ondervertegenwoordigd blijven. 

 

Hier in Harelbeke doen we het zeker niet slecht. Neem nu deze gemeenteraad als 

voorbeeld. Als ik kijk naar de huidige samenstelling van de gemeenteraad, zie ik dat 12 

op 29 raadsleden vrouw zijn. We hebben daarenboven twee vrouwelijke schepenen èn 

een vrouwelijke voorzitter. 

 

Toch zijn wij er met Open VLD van overtuigd dat het ondertekenen van deze 

engagementsverklaring een meerwaarde kan betekenen voor Harelbeke. Het is een 

thema dat onze aandacht verdient en het is goed om hier bewust bij stil te staan.  

 

Vier verschillende zaken zijn eigenlijk de aanleiding geweest van deze 

engagementsverklaring: 

 

- Ten eerste, de gemeenteraad van Oudenburg heeft vorige maand een 

gelijkaardige engagementsverklaring ondertekend. Collega VLD-gemeenteraadslid 

uit Oudenburg, Romina Vanhooren, nam er het initiatief. Ik hoop dat ik vanavond 

ook deze gemeenteraad kan overtuigen om hetzelfde te doen en hoop dat nog 

vele andere steden en gemeenten ons voorbeeld zullen volgen. Het zou leuk zijn 

om hier een voortrekkersrol in te spelen. 

- Ten tweede, op vrijdag 8 maart was het internationale vrouwendag. Het thema 

gendergelijkheid was die dag niet weg te slaan uit de media en deze dag drukte 

ons nog maar eens met de neus op de feiten dat er nog steeds heel wat werk aan 

de winkel is. 

- Ten derde, dit voorstel past perfect binnen de duurzame 

ontwikkelingsdoelstellingen of sustainable development goals (ook wel SDG’s 

genoemd) waar wij als lokaal bestuur onze schouders onder zetten. De SDG’s 

komen voortdurend terug, zowel op de ronde, als in het beleidsplan. Meer bepaald 



kadert dit voorstel binnen de SDG gendergelijkheid. Deze engagementsverklaring 

zou een mooi voorbeeld zijn van hoe wij als lokaal bestuur een voorbeeldrol 

(proberen) op (te) nemen bij het promoten van gendergelijkheid.  

- Ten vierde, de actie ‘meer vrouw op straat’ van Sofie Lemaire. Het viel deze 

presentatrice op dat straten die vernoemd zijn naar vrouwen wel zéér zeldzaam 

zijn. Een onderzoek in acht Vlaamse steden bevestigde haar vermoeden, want 

maar liefst 85% van de straten die vernoemd zijn naar personen bleek te 

verwijzen naar een man. Ook in Harelbeke is dit niet anders. In ons straatbeeld 

beschikken we bijvoorbeeld over de Peter Benoitlaan, de Andries Pevernagestraat, 

Forestier Liederikstraat, Jan Breydelstraat, Peter De Coninckstraat en zo kan ik 

nog wel even doorgaan. Hiermee wil ik natuurlijk niet zeggen dat deze mannen 

geen eervolle vermelding in onze stad verdienen. Integendeel, stuk voor stuk 

hebben ze hun strepen/straten verdiend. Maar uiteraard is het onmogelijk te 

bedenken dat er zo goed als geen enkele vrouw belangrijke zaken voor onze stad 

zou hebben verwezenlijkt. Gelukkig hebben we nog de Sint-Ritakerk om de 

vrouwen toch wat te vertegenwoordigen in onze stad. Hoewel, de heilige Rita is 

wel de patrones van de hopeloze gevallen  Nee, om maar te zeggen dat het goed 

zou zijn om hier in de toekomst wat meer oog voor te hebben. Het deed mij 

alvast plezier om in de krant te lezen dat onze burgemeester het alvast een goed 

idee vond.  

 

Naar aanleiding van dit agendapunt zijn wij even op onderzoek uitgegaan. In boek nr. 11 

van de roede van Harelbeke ‘zorg voor armen en bejaarden in Harelbeke’ vonden wij een 

mooi en toepasselijk voorbeeld. Ik lees even het belangrijkste voor: “Indien iemand van 

Harelbeke een eerbetoon verdient voor al wat hij of zij aan de armen van Harelbeke 

besteed heeft, dan is het vast en zeker de familie De Doncker, waarvan één lid 

gedeeltelijk en de drie overige volledig hun fortuin aan het armenbestuur hebben 

geschonken.” De familie De Doncker bestond dus uit twee broers en twee zussen. De 

broers Victor en Prosper waren niet getrouwd, de zussen Aglaë en Caroline wel. Victor De 

Doncker was eigenaar van de oude ‘Burggravie’. Hij liet de oude burggravie slopen en liet 

er een nieuw prachtig herenhuis bouwen. Jullie zullen het allemaal kennen, het is het 

huis in de Marktstraat, waar nu ‘Mijn huis’ is gevestigd. Aglaë schonk 15.000 frank aan 

het Bureel van Weldadigheid van Harelbeke. Haar enige zoon, Julien, die onterfd werd, 

betwistte echter het testament van zijn moeder. Het bezwaarschrift had succes en het 

Bureel van Weldadigheid mocht uiteindelijk slechts 7500 frank ontvangen. Het 

armenbestuur had meer succes bij het overlijden van Caroline. Ze stelde het Bureel van 

Weldadigheid van Harelbeke aan als haar enige erfgenaam. Ze vroeg onder meer dat 

gedurende 50 jaar zes kinderen uit de armste families van Harelbeke voor hun eerste 

communie zouden gekleed worden voor een bedrag van 50 frank per kind en per jaar. 

Ook Victor en Prosper schonken een groot deel van hun erfenis aan het Bureel van 

Welddadigheid van Harelbeke. Het portret van Victor de Doncker, gekend als de grote 

weldoener van de minstbedeelden van Harelbeke, hangt uit in de inkom van het huis van 

welzijn. Prosper kreeg zijn eigen straatnaam, de Prosper De Donckerstraat. Maar de 

zussen werden blijkbaar vergeten, die nochtans eveneens hun nalatenschap schonken 

aan het Bureel van Weldadigheid. Ik zeg nu niet dat de volgende straatnaam die we 

moeten kiezen de Caroline De Donckerstraat moet zijn, maar dit voorbeeld toont wel aan 

dat er ongetwijfeld nog vrouwen zijn die het verdienen om een eigen straatnaam te 

krijgen. En het is ook gewoon interessant om even in de geschiedenis van onze stad te 

duiken.  

 

Concreet stellen wij met Open VLD dus 4 voorstellen voor om in het beleid(splan) op te 

nemen: 

- Het eerste is dat het Harelbeeks stadsbestuur een actief beleid voert op basis 

waarvan niemand omwille van zijn of haar geslacht wordt uitgesloten of 

benadeeld. Dat is eigenlijk het algemeen principe en de logica zelve.  

- Het tweede voorstel is de gendersensiviteit. Het stadsbestuur streeft naar 

gendersensitiviteit. Hierbij wordt nagegaan of beleidsbeslissingen voldoende 



rekening houden met gendergelijkheid en -vrijheid en alle andere vormen van 

discriminatie 

- Het derde voorstel is dat we als stad een voorbeeldrol moeten spelen op vlak van 

communicatie. We moeten streven naar een genderneutrale communicatie waarbij 

stereotypen worden vermeden. Denk maar aan foto’s bij vacatures van een 

vrouwelijke secretaresse of een mannelijke politie-agent of brandweerman. 

- Het laatste en vierde voorstel is dat we bij de ontwikkeling van nieuwe straten, 

zalen, woonwijken, enz. naar een genderevenwicht moeten streven en dat we dus 

in de toekomst meer aandacht moeten hebben hiervoor.”  

 

Vervolgens gaat de gemeenteraad over tot het debat over dit voorstel. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale en reglementaire bepalingen: 

 

- het decreet lokaal bestuur, inzonderheid en zonder zich daartoe te willen 

beperken art. 40 par. 1. 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Het Harelbeeks stadsbestuur zal een actief beleid voeren op basis waarvan niemand 

omwille van zijn of haar geslacht wordt uitgesloten of benadeeld.  

Het stadsbestuur streeft naar gendersensitiviteit. Hierbij wordt nagegaan of 

beleidsbeslissingen voldoende rekening houden met gendergelijkheid en -vrijheid en alle 

andere vormen van discriminatie. 

De stad neemt een voorbeeldrol op vlak van communicatie op. Er wordt gestreefd naar 

een genderneutrale communicatie waarbij stereotypen worden vermeden (bv. vacatures 

van een vrouwelijke secretaresse of een mannelijke politieagent of brandweerman). 

Bij de ontwikkeling van nieuwe straten, zalen, woonwijken, enz. wordt naar een 

genderevenwicht gestreefd.  In de toekomst zal hiervoor meer aandacht moeten zijn.  

5. Toetreding tot de vrijblijvende raamovereenkomst ICT van de Stad Brugge. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

De stad Harelbeke tekende in het verleden in op het ICT raamcontract van de stad 

Brugge, maar deze raamovereenkomst liep ten einde op 31.12.2018. 

 

Een raamovereenkomst - in dit geval voor ICT – vereenvoudigt sterk de aankoop van 

middelen en diensten en vermijdt de administratieve overhead van een klassieke 

overheidsopdracht. 

 

De stad Brugge sloot in hun college van burgemeester en schepenen van 19.11.2018 als 

opdrachtencentrale een raamovereenkomst af voor diverse ICT middelen.   



Deze raamovereenkomst is verdeeld over meerdere percelen en per perceel gegund aan 

de leverancier met het beste voorstel.  De raamovereenkomst is bovendien ook volledig 

vrijblijvend, er is dus geen enkele aankoopverplichting en geen budgettaire impact. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

 

- de wet van 17.06.2016 betreffende de overheidsopdrachten en latere wijzigingen; 

- het koninklijk besluit van 18.04.2017 betreffende plaatsing overheidsopdrachten 

klassieke sectoren, en latere wijzigingen; 

- het koninklijk besluit van 14.01.2013 tot bepaling van de algemene 

uitvoeringsregels van de overheidsopdrachten, en latere wijzigingen; 

-  het decreet lokaal bestuur (DLB), inzonderheid en zonder zich daartoe te willen 

beperken art. 40 par. 1. 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

 

De gemeenteraad keurt toetreding tot het ICT raamcontract van de Stad Brugge goed. 

6. Toetreding tot de raamovereenkomst Microsoftlicenties en aanvullende 

diensten van V-ICT-OR. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

Een raamovereenkomst - in dit geval voor Microsoft licenties en diensten – vereenvoudigt 

sterk het aankoopproces en vermijdt de administratieve overhead van een klassieke 

overheidsopdracht. 

 

Het directiecomité van V-ICT-OR van 17.12.2018 besliste principieel tot gunning via een 

mededingingsprocedure met onderhandeling van de overheidsopdracht waarvan het 

voorwerp bestaat uit “Microsoftlicenties en aanvullende diensten”. 

 

In uitvoering van deze beslissing keurde het directiecomité van V-ICT-OR 

opdrachtdocumenten goed, inzonderheid werd bij wijze van reglement ook het volgende 

bepaald: 

 

- Ingevolge de uitvoering van de samengevoegde opdracht verwerven de 

begunstigden rechten op het programma, resultaat van de uitvoering van de 

opdracht, met daaraan gekoppelde verplichtingen. Het voorwerp en de 

draagwijdte van deze rechten en verplichtingen is voorwerp van de 

onderhandelingen tussen de aanbestedende overheid en de inschrijvers en zal 

worden bepaald door hetgeen bepaald is in het bijzonder bestek en de 

goedgekeurde offerte van de opdrachtnemer. Het beoogde voorwerp en de 

draagwijdte van deze rechten en verplichtingen zijn reeds beschreven in de 

opdrachtdocumenten. 

- De Leden van V-ICT-OR kunnen tevens deze rechten met de daaraan gekoppelde 

verplichtingen op het programma verwerven, zoals de begunstigden. 



Ofwel treedt één van de Leden V-ICT-OR tijdens de duurtijd van de opdracht toe 

tot de samengevoegde opdracht en wordt zij “Begunstigde”. Zij verkrijgt dan 

vanwege de opdrachtnemer zelf de bedoelde rechten op het programma.  

Om begunstigde te worden stuurt één van de Leden V-ICT-OR een aangetekend 

schrijven naar VICT-OR onder verwijzing naar het nummer van het bijzonder 

bestek nr. 2018/006 en het Reglement V-ICT-OR met melding dat zij Begunstigde 

wenst te worden. 

 

De opdracht van V-ICT-OR “Microsoftlicenties en aanvullende diensten” is een 

raamovereenkomst met één leverancier en V-ICT-OR treedt hierbij op als 

opdrachtencentrale in de zin van artikelen 2,4° en 15 van de wet van 15.06.2006. 

 

De stad (of het OCMW) kan van de mogelijkheid tot afname van de raamovereenkomst 

via de opdrachtencentrale gebruik maken waardoor zij/het krachtens artikel 15 van de 

wet van 15.06.2006 is vrijgesteld van de verplichting om zelf een gunningsprocedure te 

organiseren. 

 

Het is aangewezen dat de stad gebruik maakt van de opdrachtencentrale om volgende 

redenen: 

 

- de in de opdrachtencentrale voorziene oplossing inzake ‘Microsoftlicenties en 

aanvullende diensten’ voldoen aan de behoefte van het bestuur; 

- het bestuur moet zelf geen gunningsprocedure voeren wat een besparing aan tijd 

en geld betekent; 

- zowel de bijzondere bepalingen van het bestek, de definitie van de 

gunningscriteria als de evaluatie van de offertes werden in volstrekte unanimiteit 

beslist door een beoordelingsteam van V-ICT-OR. 

 

De stad is niet verplicht tot enige afname van de raamovereenkomst (geen 

afnameverplichting). 

 

De nodige budgetten zijn beschikbaar. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

 

- artikel 40 par. 1 en 41, par. 2, 10° van het decreet lokaal bestuur (DLB); 

- de wetgeving op de overheidsopdrachten, inzonderheid op de artikelen 2, 4° en 

15 van de wet van 15 juni 2006 betreffende de overheidsopdrachten en bepaalde 

opdrachten voor werken, leveringen en diensten; 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

 

De gemeenteraad keurt toetreding tot het raamcontract “Microsoftlicenties en 

aanvullende diensten” van V-ICT-OR goed. 

  



7. Raadscommissie grondgebiedszaken en facilitaire dienst, raadscommissie 

management, personeel, financiën, communicatie, intergemeentelijke 

samenwerking en binnengemeentelijke verzelfstandiging en ondernemen, 

raadscommissie welzijn, vrije tijd en onderwijs. Aanduiden van de leden. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen zowel feitelijke als juridisch : 

 

Op 18.02.2019 keurde de gemeenteraad het huishoudelijk reglement van deze raad 

goed.  

 

Blijkens artikel 37 van het huishoudelijk reglement zijn er in de stad Harelbeke drie 

raadscommissies met name de raadscommissie grondgebiedszaken en facilitaire dienst, 

de raadscommissie management, personeel, financiën, communicatie, intergemeentelijke 

samenwerking en binnengemeentelijke verzelfstandiging en ondernemen en de 

raadscommissie welzijn, vrije tijd en onderwijs. 

 

In het kader van de evenredige verdeling van de mandaten in deze raadscommissies 

bepaalt art. 38 § 1 van het huishoudelijk reglement dat de mandaten in de 

raadscommissies over de fracties verdeeld worden a rato van één mandaat per begonnen 

schijf van drie verkozen gemeenteraadsleden. 

 

De toepassing van dit principe geeft volgende verdeling: 

 

- Fractie sp.a-Groen (11 raadsleden): 4 mandaten; 

- Fractie CD&V (7 raadsleden): 3 mandaten; 

- Fractie Open Vld + (5 raadsleden): 2 mandaten 

- Fractie NVA (4 raadsleden): 2 mandaten 

- Fractie Vlaams Belang (2 raadsleden): 1 mandaat. 

 

Het is nu aan de gemeenteraad om de gemeenteraadsleden voorgedragen door de 

diverse fracties aan te stellen in de raadscommissies. 

 

Overeenkomstig art. 37 § 2 dient de aanstelling te gebeuren op basis van een akte van 

voordracht die voor elk van de kandidaat-commissieleden ten minste moet ondertekend 

zijn door een meerderheid van de leden van de fractie waarvan het kandidaat-

commissielid deel uitmaakt. Indien de betrokken fractie maar uit twee verkozenen 

bestaat, volstaat de handtekening van één van hen. Niemand kan ook meer dan één akte 

ondertekenen per beschikbaar mandaat voor de fractie. 

 

Volgende voordrachten werden ingediend. 

 

1. Voor de raadscommissie grondgebiedszaken en facilitaire dienst 

 

- voordracht voor de fractie Sp.a-Groen: raadsleden Melissa Depraetere, Inge 

Bossuyt, Willy Vandemeulebroucke, Louis Byttebier 

- voordracht voor de fractie CD&V: raadsleden Rosanne Mestdagh, Rita Beyaert, 

Koen Opsomer. 

- voordracht voor de fractie Open-VLD: raadsleden Cedric Van Den Bussche, André 

Vanassche 

- Voordracht voor de fractie NVA: raadsleden Patrick Claerhout, Wout Patyn 

- voordracht voor de fractie Vlaams Belang: raadslid Rik Vandenabeele 

  



 

2. Voor de raadscommissie management, personeel, financiën, communicatie, 

intergemeentelijke samenwerking en binnengemeentelijke verzelfstandiging en 

ondernemen 

 

- voordracht voor de fractie Sp.a-Groen: raadsleden Willy Vandemeulebroucke, 

Inge Bossuyt, Filip Lainez, Gwenny Meyfroid. 

- voordracht voor de fractie CD&V: raadsleden Rosanne Mestdagh, Koen Opsomer, 

Thomas Guillemyn 

- voordracht voor de fractie Open-VLD: raadsleden Nancy Debeerst, Wouter 

Bouckaert 

- Voordracht voor de fractie NVA: raadsleden Patrick Claerhout, Brecht Vandeburie 

- voordracht voor de fractie Vlaams Belang: raadslid Heidi Sohier 

 

3. Voor de raadscommissie welzijn, vrije tijd en onderwijs 

 

- voordracht voor de fractie Sp.a-Groen: raadsleden Melissa Depraetere, Elke 

Vlaeminck, Louis Byttebier, Gwenny Meyfroid. 

- voordracht voor de fractie CD&V: raadsleden Rosanne Mestdagh, Rita Beyaert, 

Thomas Guillemyn 

- voordracht voor de fractie Open-VLD: raadsleden Nancy Debeerst, Lise-Marie 

Platteau 

- Voordracht voor de fractie NVA: raadsleden Patrick Claerhout, Wout Patyn 

- voordracht voor de fractie Vlaams Belang: raadslid Heidi Sohier 

 

De voordrachten waarin voormelde gemeenteraadsleden als kandidaat-lid van de 

genoemde raadscommissies worden voorgedragen voldoen aan de vereisten van artikel 

37 § 3 van het decreet lokaal bestuur (DLB). 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 

Gaat over tot de geheime stemming; 

 

29 leden nemen deel aan de stemming; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Verklaart de door de vijf fracties ingediende voordrachten ontvankelijk. 

 

*** 

 

De gemeenteraad stelt vast dat, gelet op voormelde ontvankelijkheidsverklaring en gelet 

op voorafgaande motivering bij toepassing van art. 34 tweede lid, 2° van het DLB en 

weliswaar in het kader van een gebonden bevoegdheid een geheime stemming dient 

georganiseerd met het oog op de verkiezing van de leden van de drie raadscommissies 

toekomend aan iedere fractie van de gemeenteraad. 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging; 

  



 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale en reglementaire bepalingen: 

 

- het decreet lokaal bestuur, inzonderheid de artikelen 38 § 2, 37 § 3 en art. 34 

tweede lid, 2° van het DLB. 

 

 

1.Voor de raadscommissie grondgebiedszaken en facilitaire dienst 

 

De gemeenteraad gaat over tot een eerste geheime stemming in functie van de 

aanduiding van een eerste lid van de sp.a-Groen fractie Melissa Depraetere van de 

raadscommissie grondgebiedszaken en facilitaire dienst. 

 

29 raadsleden nemen aan de stemming deel. 

 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

 

29 stemmen voor, 0 stemmen tegen, 0 onthoudingen. 

 

BESLUIT: 

 

De raad stelt vast dat Melissa Depraetere is verkozen. 

 

 

De gemeenteraad gaat over tot een tweede geheime stemming in functie van de 

aanduiding van een tweede lid van de sp.a-Groen fractie Inge Bossuyt van de 

raadscommissie grondgebiedszaken en facilitaire dienst. 

 

29 raadsleden nemen aan de stemming deel. 

 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

 

29 stemmen voor, 0 stemmen tegen, 0 onthoudingen. 

 

BESLUIT: 

 

De raad stelt vast dat Inge Bossuyt is verkozen. 

 

 

De gemeenteraad gaat over tot een derde geheime stemming in functie van de 

aanduiding van een derde lid van de sp.a-Groen fractie Willy Vandemeulebroucke van de 

raadscommissie grondgebiedszaken en facilitaire dienst. 

 

29 raadsleden nemen aan de stemming deel. 

 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

 

29 stemmen voor, 0 stemmen tegen, 0 onthoudingen. 

 

BESLUIT: 

 

De raad stelt vast dat Willy Vandemeulebroucke is verkozen. 

 

 

De gemeenteraad gaat over tot een vierde geheime stemming in functie van de 

aanduiding van een vierde lid van de sp.a-Groen fractie Louis Byttebier van de 

raadscommissie grondgebiedszaken en facilitaire dienst. 



 

29 raadsleden nemen aan de stemming deel. 

 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

 

29 stemmen voor, 0 stemmen tegen, 0 onthoudingen. 

 

BESLUIT: 

 

De raad stelt vast dat Louis Byttebier is verkozen. 

 

 

De gemeenteraad gaat over tot een eerste geheime stemming in functie van de 

aanduiding van een eerste lid van de fractie CD&V Rosanne Mestdagh van de 

raadscommissie grondgebiedszaken en facilitaire dienst. 

 

29 raadsleden nemen aan de stemming deel. 

 

 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

 

29 stemmen voor, 0 stemmen tegen, 0 onthoudingen. 

 

BESLUIT: 

 

De raad stelt vast dat Rosanne Mestdagh is verkozen. 

 

De gemeenteraad gaat over tot een tweede geheime stemming in functie van de 

aanduiding van een tweede lid van de fractie CD&V Rita Beyaert van de raadscommissie 

grondgebiedszaken en facilitaire dienst. 

 

29 raadsleden nemen aan de stemming deel. 

 

 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

 

29 stemmen voor, 0 stemmen tegen, 0 onthoudingen. 

 

BESLUIT: 

 

De raad stelt vast dat Rita Beyaert is verkozen. 

 

 

De gemeenteraad gaat over tot een derde geheime stemming in functie van de 

aanduiding van een derde lid van de fractie CD&V Koen Opsomer van de raadscommissie 

grondgebiedszaken en facilitaire dienst. 

 

29 raadsleden nemen aan de stemming deel. 

 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

 

29 stemmen voor, 0 stemmen tegen, 0 onthoudingen. 

 

BESLUIT: 

 

De raad stelt vast dat Koen Opsomer is verkozen. 

 



 

De gemeenteraad gaat over tot een eerste geheime stemming in functie van de 

aanduiding van een eerste lid van de fractie Open Vld + Cedric Van Den Bussche van de 

raadscommissie grondgebiedszaken en facilitaire dienst. 

 

29 raadsleden nemen aan de stemming deel. 

 

 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

 

29 stemmen voor, 0 stemmen tegen, 0 onthoudingen. 

 

BESLUIT: 

 

De raad stelt vast dat Cedric Van Den Bussche is verkozen. 

 

 

 

De gemeenteraad gaat over tot een tweede geheime stemming in functie van de 

aanduiding van een tweede lid van de fractie Open Vld + André Vanassche van de 

raadscommissie grondgebiedszaken en facilitaire dienst. 

 

29 raadsleden nemen aan de stemming deel. 

 

 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

 

29 stemmen voor, 0 stemmen tegen, 0 onthoudingen. 

 

BESLUIT: 

 

De raad stelt vast dat André Vanassche is verkozen. 

 

De gemeenteraad gaat over tot een geheime stemming in functie van de aanduiding van 

een eerste lid van de fractie NVA Patrick Claerhout van de raadscommissie 

grondgebiedszaken en facilitaire dienst. 

 

29 raadsleden nemen aan de stemming deel. 

 

 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

 

28 stemmen voor, 1 stem tegen, 0 onthoudingen. 

 

BESLUIT: 

 

De raad stelt vast dat Patrick Claerhout is verkozen. 

 

 

De gemeenteraad gaat over tot een geheime stemming in functie van de aanduiding van 

een tweede lid van de fractie NVA Wout Patyn van de raadscommissie 

grondgebiedszaken en facilitaire dienst. 

 

29 raadsleden nemen aan de stemming deel. 

 

  



 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

 

28 stemmen voor, 1 stem tegen, 0 onthoudingen. 

 

BESLUIT: 

 

De raad stelt vast dat Wout Patyn is verkozen. 

 

 

De gemeenteraad gaat over tot een geheime stemming in functie van de aanduiding van 

een lid van de fractie Vlaams belang Rik Vandenabeele van de raadscommissie 

grondgebiedszaken en facilitaire dienst. 

 

29 raadsleden nemen aan de stemming deel. 

 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

 

24 stemmen voor, 4 stemmen tegen, 1 onthouding. 

 

BESLUIT: 

 

De raad stelt vast dat Rik Vandenabeele is verkozen. 

 

 

2. Voor de raadscommissie management, personeel, financiën, communicatie, 

intergemeentelijke samenwerking en binnengemeentelijke verzelfstandiging  en 

ondernemen. 

 

 

De gemeenteraad gaat over tot een eerste geheime stemming in functie van de 

aanduiding van een eerste lid van de sp.a-Groen fractie Willy Vandemeulebroucke van de 

raadscommissie management, personeel, financiën, communicatie, intergemeentelijke 

samenwerking en binnengemeentelijke verzelfstandiging en ondernemen. 

 

29 raadsleden nemen aan de stemming deel. 

 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

 

29 stemmen voor, 0 stemmen tegen, 0 onthoudingen. 

 

BESLUIT: 

 

De raad stelt vast dat Willy Vandemeulebroucke is verkozen. 

 

 

De gemeenteraad gaat over tot een tweede geheime stemming in functie van de 

aanduiding van een tweede lid van de sp.a-Groen fractie Inge Bossuyt van de 

raadscommissie management, personeel, financiën, communicatie, intergemeentelijke 

samenwerking en binnengemeentelijke verzelfstandiging en ondernemen. 

 

29 raadsleden nemen aan de stemming deel. 

 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

 

29 stemmen voor, 0 stemmen tegen, 0 onthoudingen. 

 



BESLUIT: 

 

De raad stelt vast dat Inge Bossuyt is verkozen. 

 

 

De gemeenteraad gaat over tot een derde geheime stemming in functie van de 

aanduiding van een derde lid van de sp.a-Groen fractie Filip Lainez van de 

raadscommissie management, personeel, financiën, communicatie, intergemeentelijke 

samenwerking en binnengemeentelijke verzelfstandiging en ondernemen. 

 

29 raadsleden nemen aan de stemming deel. 

 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

 

29 stemmen voor, 0 stemmen tegen, 0 onthoudingen. 

 

BESLUIT: 

 

De raad stelt vast dat Filip Lainez is verkozen. 

 

 

De gemeenteraad gaat over tot een vierde geheime stemming in functie van de 

aanduiding van een vierde lid van de sp.a-Groen fractie Gwenny Meyfroid van de 

raadscommissie management, personeel, financiën, communicatie, intergemeentelijke 

samenwerking en binnengemeentelijke verzelfstandiging en ondernemen. 

 

29 raadsleden nemen aan de stemming deel. 

 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

 

29 stemmen voor, 0 stemmen tegen, 0 onthoudingen. 

 

BESLUIT: 

 

De raad stelt vast dat Gwenny Meyfroid is verkozen. 

 

 

De gemeenteraad gaat over tot een eerste geheime stemming in functie van de 

aanduiding van een eerste lid van de fractie CD&V Rosanne Mestdagh van de 

raadscommissie management, personeel, financiën, communicatie, intergemeentelijke 

samenwerking en binnengemeentelijke verzelfstandiging en ondernemen. 

 

29 raadsleden nemen aan de stemming deel. 

 

 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

 

29 stemmen voor, 0 stemmen tegen, 0 onthoudingen. 

 

BESLUIT: 

 

De raad stelt vast dat Rosanne Mestdagh is verkozen. 

 

De gemeenteraad gaat over tot een tweede geheime stemming in functie van de 

aanduiding van een tweede lid van de fractie CD&V Koen Opsomer van de 

raadscommissie management, personeel, financiën, communicatie, intergemeentelijke 

samenwerking en binnengemeentelijke verzelfstandiging en ondernemen. 



 

29 raadsleden nemen aan de stemming deel. 

 

 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

 

29 stemmen voor, 0 stemmen tegen, 0 onthoudingen. 

 

BESLUIT: 

 

De raad stelt vast dat Koen Opsomer is verkozen. 

 

 

De gemeenteraad gaat over tot een derde geheime stemming in functie van de 

aanduiding van een derde lid van de fractie CD&V Thomas Guillemyn van de 

raadscommissie management, personeel, financiën, communicatie, intergemeentelijke 

samenwerking en binnengemeentelijke verzelfstandiging en ondernemen. 

 

29 raadsleden nemen aan de stemming deel. 

 

 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

 

29 stemmen voor, 0 stemmen tegen, 0 onthoudingen. 

 

BESLUIT: 

 

De raad stelt vast dat Thomas Guillemyn is verkozen. 

 

 

De gemeenteraad gaat over tot een eerste geheime stemming in functie van de 

aanduiding van een eerste lid van de fractie Open Vld + Nancy Debeerst van de 

raadscommissie management, personeel, financiën, communicatie, intergemeentelijke 

samenwerking en binnengemeentelijke verzelfstandiging en ondernemen. 

 

29 raadsleden nemen aan de stemming deel. 

 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

 

29 stemmen voor, 0 stemmen tegen, 0 onthoudingen. 

 

BESLUIT: 

 

De raad stelt vast dat Nancy Debeerst is verkozen. 

 

De gemeenteraad gaat over tot een tweede geheime stemming in functie van de 

aanduiding van een tweede lid van de fractie Open Vld + Wouter Bouckaert van de 

raadscommissie management, personeel, financiën, communicatie, intergemeentelijke 

samenwerking en binnengemeentelijke verzelfstandiging en ondernemen. 

 

29 raadsleden nemen aan de stemming deel. 

 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

 

29 stemmen voor, 0 stemmen tegen, 0 onthoudingen. 

 

 



BESLUIT: 

 

De raad stelt vast dat Wouter Bouckaert is verkozen. 

 

De gemeenteraad gaat over tot een geheime stemming in functie van de aanduiding van 

een eerste lid van de fractie NVA Patrick Claerhout van de raadscommissie management, 

personeel, financiën, communicatie, intergemeentelijke samenwerking en 

binnengemeentelijke verzelfstandiging en ondernemen. 

 

29 raadsleden nemen aan de stemming deel. 

 

 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

 

28 stemmen voor, 1 stem tegen, 0 onthoudingen. 

 

BESLUIT: 

 

De raad stelt vast dat Patrick Claerhout is verkozen. 

 

 

De gemeenteraad gaat over tot een geheime stemming in functie van de aanduiding van 

een tweede lid van de fractie NVA Brecht Vandeburie van de raadscommissie 

management, personeel, financiën, communicatie, intergemeentelijke samenwerking en 

binnengemeentelijke verzelfstandiging en ondernemen. 

 

29 raadsleden nemen aan de stemming deel. 

 

 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

 

28 stemmen voor, 1 stem tegen, 0 onthoudingen. 

 

BESLUIT: 

 

De raad stelt vast dat Brecht Vandeburie is verkozen. 

 

 

De gemeenteraad gaat over tot een geheime stemming in functie van de aanduiding van 

een lid van de fractie Vlaams belang Heidi Sohier van de raadscommissie management, 

personeel, financiën, communicatie, intergemeentelijke samenwerking en 

binnengemeentelijke verzelfstandiging en ondernemen. 

 

29 raadsleden nemen aan de stemming deel. 

 

 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

 

22 stemmen voor, 6 stemmen tegen, 1 onthoudingen. 

 

BESLUIT: 

 

De raad stelt vast dat Heidi Sohier is verkozen. 

 

  



 

3.Voor de raadscommissie welzijn, vrije tijd en onderwijs 

 

 

De gemeenteraad gaat over tot een eerste geheime stemming in functie van de 

aanduiding van een eerste lid van de sp.a-Groen fractie Melissa Depraetere van de 

raadscommissie welzijn, vrije tijd en onderwijs. 

 

29 raadsleden nemen aan de stemming deel. 

 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

 

29 stemmen voor, 0 stemmen tegen, 0 onthoudingen. 

 

BESLUIT: 

 

De raad stelt vast dat Melissa Depraetere is verkozen. 

 

 

De gemeenteraad gaat over tot een tweede geheime stemming in functie van de 

aanduiding van een tweede lid van de sp.a-Groen fractie Elke Vlaeminck van de 

raadscommissie welzijn, vrije tijd en onderwijs. 

 

29 raadsleden nemen aan de stemming deel. 

 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

 

29 stemmen voor, 0 stemmen tegen, 0 onthoudingen. 

 

BESLUIT: 

 

De raad stelt vast dat Elke Vlaeminck is verkozen. 

 

 

De gemeenteraad gaat over tot een derde geheime stemming in functie van de 

aanduiding van een derde lid van de sp.a-Groen fractie Louis Byttebier van de 

raadscommissie welzijn, vrije tijd en onderwijs. 

 

29 raadsleden nemen aan de stemming deel. 

 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

 

29 stemmen voor, 0 stemmen tegen, 0 onthoudingen. 

 

BESLUIT: 

 

De raad stelt vast dat Louis Byttebier is verkozen. 

 

 

De gemeenteraad gaat over tot een vierde geheime stemming in functie van de 

aanduiding van een vierde lid van de sp.a-Groen fractie Gwenny Meyfroid van de 

raadscommissie welzijn, vrije tijd en onderwijs. 

 

29 raadsleden nemen aan de stemming deel. 

 

  



De uitslag van de stemming is als volgt: 

 

29 stemmen voor, 0 stemmen tegen, 0 onthoudingen. 

 

BESLUIT: 

 

De raad stelt vast dat Gwenny Meyfroid is verkozen. 

 

De gemeenteraad gaat over tot een eerste geheime stemming in functie van de 

aanduiding van een eerste lid van de fractie CD&V Rosanne Mestdagh van de 

raadscommissie welzijn, vrije tijd en onderwijs. 

 

29 raadsleden nemen aan de stemming deel. 

 

 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

 

29 stemmen voor, 0 stemmen tegen, 0 onthoudingen. 

 

 

BESLUIT: 

 

De raad stelt vast dat Rosanne Mestdagh is verkozen. 

 

De gemeenteraad gaat over tot een tweede geheime stemming in functie van de 

aanduiding van een tweede lid van de fractie CD&V Rita Beyaert van de raadscommissie 

welzijn, vrije tijd en onderwijs. 

 

29 raadsleden nemen aan de stemming deel. 

 

 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

 

29 stemmen voor, 0 stemmen tegen, 0 onthoudingen. 

 

BESLUIT: 

 

De raad stelt vast dat Rita Beyaert is verkozen. 

 

De gemeenteraad gaat over tot een derde geheime stemming in functie van de 

aanduiding van een derde lid van de fractie CD&V Thomas Guillemyn van de 

raadscommissie welzijn, vrije tijd en onderwijs. 

 

29 raadsleden nemen aan de stemming deel. 

 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

 

29 stemmen voor, 0 stemmen tegen, 0 onthoudingen. 

 

BESLUIT: 

 

De raad stelt vast dat Thomas Guillemyn is verkozen. 

 

De gemeenteraad gaat over tot een eerste geheime stemming in functie van de 

aanduiding van een eerste lid van de fractie Open Vld + Nancy Debeerst van de 

raadscommissie welzijn, vrije tijd en onderwijs. 

 



29 raadsleden nemen aan de stemming deel. 

 

 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

 

29 stemmen voor, 0 stemmen tegen, 0 onthoudingen. 

 

BESLUIT: 

 

De raad stelt vast dat Nancy Debeerst is verkozen. 

 

De gemeenteraad gaat over tot een tweede geheime stemming in functie van de 

aanduiding van een tweede lid van de fractie Open Vld + Lise-Marie Platteau van de 

raadscommissie welzijn, vrije tijd en onderwijs. 

 

29 raadsleden nemen aan de stemming deel. 

 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

 

29 stemmen voor, 0 stemmen tegen, 0 onthoudingen. 

 

BESLUIT: 

 

De raad stelt vast dat Lise-Marie Platteau is verkozen. 

 

De gemeenteraad gaat over tot een geheime stemming in functie van de aanduiding van 

een eerste lid van de fractie NVA Patrick Claerhout van de raadscommissie welzijn, vrije 

tijd en onderwijs. 

 

29 raadsleden nemen aan de stemming deel. 

 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

 

28 stemmen voor, 1 stem tegen, 0 onthoudingen. 

 

BESLUIT: 

 

De raad stelt vast dat Patrick Claerhout is verkozen. 

 

De gemeenteraad gaat over tot een geheime stemming in functie van de aanduiding van 

een tweede lid van de fractie NVA Wout Patyn van de raadscommissie welzijn, vrije tijd 

en onderwijs. 

 

29 raadsleden nemen aan de stemming deel. 

 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

 

28 stemmen voor, 1 stem tegen, 0 onthoudingen. 

 

BESLUIT: 

 

De raad stelt vast dat Wout Patyn is verkozen. 

 

 

De gemeenteraad gaat over tot een geheime stemming in functie van de aanduiding van 

een lid van de fractie Vlaams belang Heidi Sohier van de raadscommissie welzijn, vrije 

tijd en onderwijs. 



 

29 raadsleden nemen aan de stemming deel. 

 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

 

22 stemmen voor, 6 stemmen tegen, 1 onthouding. 

 

BESLUIT: 

 

De raad stelt vast dat Heidi Sohier is verkozen. 

 

8. Raadscommissie grondgebiedszaken en facilitaire dienst, raadscommissie 

management, personeel, financiën, communicatie, intergemeentelijke 

samenwerking en binnengemeentelijke verzelfstandiging en ondernemen, 

raadscommissie welzijn, vrije tijd en onderwijs. Aanduiden van de 

voorzitters. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen zowel in feite als juridisch : 

 

De gemeenteraad heeft op 18.02.2019 het huishoudelijk reglement van de 

gemeenteraad goedgekeurd.  Op 18.03.2019 werden de leden van de gemeenteraad 

nominatief aangeduid. 

 

Artikel 37 § 4 van het decreet lokaal bestuur (DLB) bepaalt dat de burgemeester of 

schepenen geen voorzitter kunnen zijn van een gemeenteraadscommissie.   

Het voorzitterschap van de gemeenteraadscommissies komt dus toe aan gewone 

raadsleden.   

 

Blijkens artikel 39 van het huishoudelijk reglement wordt de voorzitter van de 

gemeenteraadscommissies aangewezen door de gemeenteraad.  Dit is overigens ook in 

overeenstemming met het principe van de residuaire bevoegdheid van de gemeenteraad. 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging; 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale en reglementaire bepalingen: 

 

- het decreet lokaal bestuur (DLB), inzonderheid de artikelen 37 § 4, 40 § 1, en 34 

tweede lid, 2de 

 

Gaat over tot een eerste geheime stemming i.v.m. de aanduiding van de voorzitter van 

de raadscommissie grondgebiedszaken en facilitaire dienst. 

 

29 leden nemen aan de stemming deel. 

 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

 

Rosanne Mestdagh behaalt 18 ja stemmen, Patrick Claerhout behaalt 8 ja stemmen, 

Heidi Sohier behaalt 2 ja stemmen en Fleur De Buck behaalt 1 ja stem.  

 

BESLUIT:  

 

Rosanne Mestdagh is verkozen tot voorzitter van de raadscommissie grondgebiedszaken 

en facilitaire dienst. 



 

Gaat over tot een tweede geheime stemming i.v.m. de aanduiding van de voorzitter van 

de raadscommissie management, personeel, financiën, communicatie, intergemeentelijke 

samenwerking en binnengemeentelijke verzelfstandiging en ondernemen. 

 

29 leden nemen aan de stemming deel. 

 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

 

Willy Vandemeulebroucke behaalt 27 ja stemmen, Heidi Sohier behaalt 2 ja stemmen. 

 

BESLUIT:  

 

Willy Vandemeulebroucke is verkozen tot voorzitter van de raadscommissie 

management, personeel, financiën, communicatie, intergemeentelijke samenwerking en 

binnengemeentelijke verzelfstandiging en ondernemen. 

 

Gaat over tot een derde geheime stemming i.v.m. de aanduiding van de voorzitter van 

de raadscommissie welzijn, vrije tijd en onderwijs. 

 

29 leden nemen aan de stemming deel. 

 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

 

Melissa Depraetere behaalt 27 ja stemmen, Heidi Sohier behaalt 2 ja stemmen. 

 

BESLUIT:  

 

Melissa Depraetere is verkozen tot voorzitter van de raadscommissie welzijn, vrije tijd en 

onderwijs. 

DEPARTEMENT WERKEN, ONDERNEMEN EN LEREN 

9. Aanduiding vertegenwoordigers beheerscomité scholengemeenschap De Balk. 

De Gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen zowel feitelijk als juridisch: 

 

De samenwerkingsovereenkomst van de scholengemeenschap De Balk, Kuurne- 

Harelbeke, is vastgelegd voor de periode van 2014-2020.  

 

De scholengemeenschap is een intergemeentelijk samenwerkingsverband zonder 

rechtspersoonlijkheid. Iedere participant moet minstens één vertegenwoordiger in het 

beheerscomité hebben.  

 

Bij de start van de nieuwe legislatuur vanaf 01.01.2019 worden de nieuwe 

vertegenwoordigers aangeduid. 

 

Het beheerscomité duidt uit zijn midden een voorzitter aan.   De schepen van onderwijs 

van Kuurne, dhr. Jan Deprez, werd aangesteld als nieuwe voorzitter. 

 

Voor de gemeentes zijn de schepenen van onderwijs vertegenwoordigers en duiden ze 

een vervanger aan bij afwezigheid. 

 

Voor Harelbeke wordt voorgesteld: schepen van onderwijs dhr. Francis Pattyn en 

vervanger schepen Lynn Callewaert 



 

Voor Kuurne wordt voorgesteld: schepen van onderwijs dhr. Jan Deprez en vervanger 

schepen Johan Bossuyt. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

 

- Het decreet lokaal bestuur, inzonderheid en zonder zich daartoe te willen 

beperken, art. 34 tweede lid, 2° en 395 par. 1 

 

Om deze redenen;  

 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 

BESLUIT:  

 

Neemt kennis van de vertegenwoordigers van Kuurne voor het beheerscomité van 

scholengemeenschap De Balk: dhr. Jan Deprez schepen van Onderwijs als effectief en 

schepen dhr. Johan Bossuyt als vervanger. 

 

Neemt kennis van de aanstelling van de heer Jan Deprez als voorzitter van de 

beheerscomité scholengemeenschap De Balk. 

 

*** 

 

Gaat over tot de geheime stemming betreffende de aanstelling van schepen Francis 

Pattyn als effectief en schepen Lynn Callewaert als vervanger in het beheerscomité van 

scholengemeenschap De Balk namens de stad Harelbeke. 

 

29 leden nemen aan de stemming deel. 

 

Schepen Francis Pattyn bekomt 26 ja stemmen.  Er zijn 3 onthoudingen en 0 stemmen 

tegen. 

 

Schepen Lynn Callewaert bekomt 27 ja stemmen.  Er zijn 2 onthoudingen en 0 stemmen 

tegen. 

 

BESLUIT:  

Schepen van onderwijs dhr. Francis Pattyn is aangesteld als effectief vertegenwoordiger 

van de stad Harelbeke in het beheerscomité van scholengemeenschap De Balk en 

schepen Lynn Callewaert als zijn vervanger. 

 

DEPARTEMENT MANAGEMENT EN PERSONEEL 

10. Vragenkwartiertje. 

 

Opmerking van raadslid Patrick Claerhout over het verslag van de gemeenteraad 

18.02.2019: 

Beste voorzitter 

Mijn opmerkingen gaan niet over wat er in het verslag staat, maar over wat er niet in staat. 

Onze fractieleider haalde vorige gemeenteraad al aan dat we onvoldoende antwoorden 

krijgen en deze hebben we op vandaag nog niet. De eerste gemeenteraad deed ik een 

drietal voorstellen tot meer betrokkenheid voor de gemeenteraadsleden zoals: een 

overzicht van de timing van alle grote werken, meldingskanalen voor mobiliteit en 

openbare werken, de stadsspeld, enz. Ik weet ook niet of collega Andre Vanassche reeds 

een antwoord kreeg op zijn P&Z vraag.  



In de tweede gemeenteraad vroeg ik naar de bestemming van de 12 miljoen euro voor 

onderwijs en naar de evolutie van de verkoop van de handelspanden op het marktplein. 

Eigenaardig genoeg kregen wij dinsdag op de rondleiding reeds namen te horen van 

verkochte panden. Collega Wout kreeg wel een antwoord ivm IBBA, maar ook hier heb ik 

een vraag. Ik weet dat het voor sommige collegeleden nog allemaal nieuw is en we wat 

geduld moeten opbrengen, en misschien weet men nog niet of het eerst de bomen zullen 

zijn of eerst de mensen, maar toch samengevat in het kader van respect voor de 

gemeenteraad ( zoals door u voorzitter meermaals in de vorige legislatuur aangehaald):  

Krijgen wij antwoorden en wanneer? 

Kunnen de antwoorden op de vragen vanuit de gemeenteraad ook naar alle gemeenteraad 

sleden doorgestuurd worden ipv enkel naar de vraagsteller? 

 

Antwoord van schepen Francis Pattyn op de vraag over de detail van de 12 miljoen euro 

investeringen scholenbouw, waarnaar de Minister verwijst in het nieuwjaarsfilmpje van 

CD&V Harelbeke.: 

Het betreft het overzicht van de investeringen die de Vlaamse Overheid (via AGION / 

GO!) samen met de lokale schoolbesturen heeft gedaan tijdens de periode 2014-2018 

(bijna de hele voorbije legislatuur) ter verbetering van de schoolgebouwen in Harelbeke 

(renovatie, modernisering, uitbreiding). 
 

In detail gaat het om de volgende types investeringen die werden gedaan: 

 

- Investeringen via de reguliere AGION-middelen (incl. eigen aandeel 

schoolbesturen) in verschillende scholen in Harelbeke: 7.733.618  

- Investeringen via de DBFM / PPS ‘Scholen van Morgen’ (private sector): 

4.208.206 euro 

- Investeringen door het GO! Gemeenschapsonderwijs Harelbeke: 140.277 euro 

 

In totaal maakt dit 12.082.101 euro (12 miljoen euro) geïnvesteerd in de Harelbeekse 

onderwijsinfrastructuur. 

 

Wat Scholen van Morgen betreft, gaat het om de school ‘het Guldensporencollege in 

Harelbeke – Ballingenweg 29). 

 

Antwoord van schepen Kathleen Duchi: 

Ik wil hier formeel antwoorden dat het volgens mijn informatie de handelspanden op de 

markt nog niet te koop zijn.   Het is zo dat de immokantoren nog willen wachten tot er 

een concreter zicht is op de winkelpanden zelf.  U zegt dat er al zouden verkocht zijn.  Ik 

heb daar geen weet van. 

 

Tussenkomst van voorzitter Rita Beyaert: 

Patrick, 

Ik was erbij op de rondleiding.  Een van de rondleiders heeft toen allusie gemaakt op een 

aantal geïnteresseerden in handelspanden.  Hij zou contact opnemen maar hij heeft niet 

gezegd dat er al handelspanden verkocht zijn.  Het ging over de gebouwen langs de Leie. 

 

Tussenkomst burgemeester Alain Top: 

Ik wil voor alle duidelijkheid aan deze gemeenteraad stellen dat de zaken die aangehaald 

werden niet meer gaan over de correctheid van het verslag.  Als we het verslag 

goedkeuren dan gaat het over wat in de vorige gemeenteraad gezegd geweest is.  Het is 

niet de bedoeling om via het verslag nieuwe variapunten op de agenda te plaatsen van 

deze gemeenteraad. 

Wij communiceren enkel als er te communiceren is. Zolang er geen officiële bevestiging 

is dan zullen wij als stadsbestuur niet communiceren.  Dit is de houding die we op 

vandaag aannemen maar dit is ook de houding die we in het verleden aannamen.  Ik had 

ook geruchten gehoord maar ik beschouw dit niet als officiële informatie.   



Wat betreft de communicatie en structurele communicatie: we moeten goed opletten dat 

we de communicatie hier in deze gemeenteraad niet zodanig structureel organiseren dat 

het vrije woord, zoals we het hier gewend zijn, in het gedrang komt.  Als dergelijke 

complexe vragen blijven op ons afkomen en men verwacht onmiddellijk een antwoord 

dan zullen we op een andere gestructureerde manier moeten werken en zullen 

gestructureerde vragen op voorhand aan de gemeenteraad en aan het college gesteld 

moeten worden om een structureel antwoord te verlangen. 

 

 

VARIA BIJ DE DAGORDEPUNTEN VAN DE GEMEENTERAAD 18 MAART 2019 

 

Openbare zitting 

1 Hersamenstelling Gemeentelijke Commissie voor Ruimtelijke Ordening 

(GECORO).  Bepalen aantal leden en aantal maatschappelijke geledingen. 

 

Tussenkomst raadslid Patrick Claerhout: 

Wij willen graag volgende opmerkingen meegeven, dit vooral na de samenstelling van de 

vorige GECORO. 

Ik wil hier wel niet het toegevoegd agendapunt van Lise-Marie afsnoepen, maar mijn 

tussenkomst was al klaar voor de kennisname van haar tussenkomst. 

Welke man-vrouwverhouding geldt binnen de Gecoro? 

Het Gemeentedecreet bepaalt dat binnen een overlegstructuur hoogstens twee derde van 

de leden van hetzelfde geslacht mag zijn. Die regel is van toepassing op alle adviesraden, 

dus ook op de Gecoro. Als de 2/3-regel niet gerespecteerd wordt, zijn de adviezen van de 

Gecoro zelfs niet rechtsgeldig. 

Ik denk zelfs dat wij voor Harelbeke gekozen hebben voor een 50/50 regeling. 

Dit is niet het hoofddeel van mijn vraag, maar de wens dat de effectieve leden van de 

maatschappelijke leden ook de effectieven zijn . Ook de vorige keer hebben wij gemerkt 

dat na de aanstelling bepaalde effectieven nooit zetelden en het dus eigenlijk het enkel het 

opzet was om via vrouwelijke effectieven  

 

een mannelijke plaatsvervanger als afgevaardigde te sturen. Dit resulteert op dit moment 

in een 1/5 verhouding ipv 3/3 zoals gestemd in de vorige legislatuur. Graag duidelijkheid 

hierrond. 

Ook merk ik dat bepaalde partijen zich sterk manifesteren in deze raad. Meer dan de helft 

bestaat op dit moment uit afgevaardigden van 1 partij. Graag afstappen van politieke 

benoemingen in deze raad en zoals ook vroeger reeds gesteld door onze huidige 

gemeenteraadsvoorzitter: graag mensen met de nodige deskundigheid en/of ervaring. 

Trouwens sowieso zijn de politieke fracties reeds vertegenwoordigd door het huishoudelijk 

reglement. 

 

Antwoord van schepen David Vandekerckhove: 

Ik volg u in uw stelling dat de man/vrouw verhouding niet mag misbruikt worden door de 

sociale geledingen.  Men mag geen vrouw aanduiden om daarna een man naar de 

vergadering te sturen als vervanger.  Ik wil samen met u werken aan een 50/50 

verdeling maar kan helaas moeilijk het gedrag van de sociale geledingen beïnvloeden.  

Wat betreft uw vraag rond depolitisering: ook hier zullen we een goede poging 

ondernemen.  Ik vind wel dat opgebouwde deskundigheid door een politiek mandaat uit 

het verleden een rol mag spelen in de toewijzing van de leden van de GECORO. 

 

Tussenkomst raadslid Rik Vandenabeele: 

Ik stel vast dat de sociale geledingen die een vrouw aangeduid hebben steevast een man 

als vertegenwoordiger sturen als vervanger. Zo wordt de verhouding man/vrouw 

omzeild. 

 

 

http://gecoro.info/vraag-antwoord/samenstelling


Reactie van schepen David Vandekerckhove: 

De vraag die u stelt werd reeds gesteld door Patrick Claerhout.  Ik heb reeds een 

antwoord gegeven. 

 

2 Samenwerkingsovereenkomst met statutaire draagkracht betreffende de 

oprichting van de Interlokale Vereniging Wonen Deerlijk-Harelbeke-

Kuurne-Lendelede. Aanpassing.  

 

Tussenkomst raadslid Patrick Claerhout: 

Hier hebben wij enkele bedenkingen bij het verslag en meer bepaald bij de beleidssignalen 

die er uit voort vloeien: 

Onder Vraag 4: Welke beleidssignalen voor de schuldenproblematiek leidt u hieruit af? 

Meer sociale woningen zodat de huishuur meer in verhouding staat tot het gezinsinkomen. 

Voldoen wij reeds niet aan de gestelde quota? 

Meer voordelen voor alleenstaanden of gezinnen met 1 inkomen. Daar kunnen wij in 

komen. 

Strenger toezicht op kredieten en persoonlijke leningen. OK. 

Voor toekenning hypothecair krediet: minder strenge voorwaarden opleggen. Dit vinden 

wij een gevaarlijke stelling. 

 

Reactie van David Vandekerckhove: 

Deze vraag zal moeten beantwoord worden door mijn collega-schepen, want deze vraag 

slaat op een ander agendapunt van deze gemeenteraadszitting. 

 

 

3 Vervangen buitenschrijnwerk jeugdhuis.  Goedkeuring technische 

beschrijving, raming (10.000 euro excl. btw of 12.100 euro incl. 21% btw 

(2.100 euro Btw medecontractant)) en gunningswijze. 

 

Tussenkomst raadslid Rik Vandenabeele: 

Ik stel vast dat men spreekt over dubbele beglazing 1.1 volgens mij is dit niet meer 

voldoende vanaf 2019.  Bovendien moet men in overheidsgebouwen veiligheidsglas 

steken.  Is dit wel in orde? 

 

Tussenkomst Thomas Guillemyn 

In de gemeenteraad van oktober 2017 is dit punt reeds aan bod gekomen.  

Ik vind het jammer dat er toen geen aannemer werd gevonden.  

Je moet je voorstellen dat oktober 2017 al 1,5 jaar geleden is en het probleem reeds al 

een tijdje daarvoor aansleepte.  

 

Ik ga verder niet uitwijken over de huidige gebreken maar ik stel wel vast dat wanneer er 

problemen zijn met de toegangscontrole en deze faalt omwille van de huidige gebreken 

aan de deuren, het zelfs geen tijdelijke oplossing mag zijn om het alarmsysteem te 

deactiveren.  

 

Wie de situatie of het dossier heeft bekeken weet dat er twee toegangsdeuren zijn voor 

de bezoekers. De linkse deur met de verhoging en de leuning, de rechts deur is vlakker 

te bereiken.  

 

Als aanpassing op het dossier wordt er voorgestel om de rechtse en niet de linkse deur te 

voorzien van het elektrisch motorslot om de toegankelijkheid te verhogen.  

 

Het herstellen van de dakgoot die lekt op de deur is hierbij belangrijk voor de levensduur 

van de deuren.  

 

 

 



Tot slot, als we dan toch over het jeugdhuis en toegankelijkheid bezig zijn wil ik graag 

nog het volgende kwijt. De toiletten zijn niet toegankelijk voor rolstoelgebruikers.  Het is 

geen gemakkelijke oefening om deze zonder zware ingrepen wel toegankelijk te maken 

omwille van het niveauverschil.  

 

Het Kunstenhuis gebruikt regelmatig bij een voorstelling het sanitair van het 

jeugdhuis.  Ik wil hierbij het voorstel doen om rond tafel te zitten met het jeugdhuis en 

de verenigingen binnen het Kunstenhuis, Marktstraat 100, om gemeenschappelijk 

sanitair te voorzien in de huidige opbergruimtes van het jeugdhuis die aansluiten op het 

kunstenhuis, wat in het verleden lang geleden ook toiletten waren. De toiletten kunnen 

dan bijvoorbeeld tijdens Harelbeke kermis gebruikt worden.  

 

Antwoord van schepen David Vandekerckhove aan Rik Vandenabeele: 

Ik zal uw opmerkingen zeker meenemen maar voor de prijs denk ik wel dat dit zal 

lukken.  Wat betreft de opmerkingen van Thomas Guillemyn: het is inderdaad jammer 

dat er een grote tijdspanne tussen zit.  Ik vind uw voorstel om deur met 

toegangscontrole te switchen een goede oplossing.  Ik denk dat dit moet haalbaar zijn.  

We zullen dit verder bekijken.  Uw opmerking over de dakgoten zullen we zeker 

meenemen en een totaalplaatje van het bouw van het jeugdhuis en ook van alle andere 

gebouwen van de stad.  Wat er op korte, middellange en iets langere termijn moet 

uitgevoerd worden.  Uw voorstel om samen te werken met het Kunstenhuis en de 

berging van de jeugdhuis in te nemen om daar een toegankelijk toilet te maken neem ik 

verder mee in de bespreking. 

 

4 Engagementsverklaring genderneutraliteit, - gelijkheid en - vrijheid te 

Harelbeke. 

 

Tussenkomst Lise Marie Platteau: 

Hiervoor wordt verwezen naar het toegevoegd agendapunt op deze gemeenteraad. 

 

Tussenkomst Melissa Depraetere: 

Onze fractie is bereid uw voorstel te steunen.  We willen nog andere namen toevoegen 

aan het lijstje om eventueel ook een straatnaam naar te vernoemen.  Ik verwijs bv ook 

naar Heleen Pannecoucke, dat was het eerste vrouwelijk gemeenteraadslid van deze 

raad.  Straatnamen zijn eerdere een symbolisch gegeven.  Ik denk dat we in die zin niet 

steeds naar het verleden moeten kijken maar ook naar het heden.  Misschien moeten we 

een oproep doen aan onze bevolking doen om toffe interessante namen van vrouwen te 

lanceren.  

 

Reactie van raadslid Fleur De Buck: 

Als jonge ambitieuze vrouw kan ik dit voorstel enkel maar toejuichen. Het is inderdaad 

treffend dat we in deze 21ste eeuw nog steeds te maken krijgen met termen als het 

“glazen plafond”, een ongelijk loon en ongelijk pensioen als vrouw. Eigenlijk waren 

vrouwen de eerste minderheidsgroep in België, gelet op het feit dat we pas sinds 1948 

stemrecht kregen. Dat deze achtergesteldheid op bepaalde vlakken 71 jaar na datum nog 

leeft en werkelijkheid is, is een triest gegeven. 

Ik wil bij deze Lise-Marie dan ook bedanken om dit eens onder de aandacht te brengen, 

en als de actiepunten beschreven niet enkel loze woorden zullen zijn maar effectief zullen 

worden toegepast, dan vind ik deze engagementsverklaring een mooie leidraad daartoe 

die ik zeker zal steunen. 

 

  



 

Reactie van schepen Francis Pattyn: 

Ik heb begrip voor uw pleidooi.  Ik wil verwijzen naar de vorige legislatuur waar er toch 

een aantal namen gekozen werden van vrouwen bv Gravin Adelehof ipv Forestier Liederik 

en op het dorpsplein van Bavikhove werd er toen een monument gezocht werd om het 

nieuwe dorpsplein te vervolledigen werd gekozen niet voor de vlasser maar voor de 

zaaister en de wiedster.  Dat waren de vrouwelijke linker - en de rechterhand van de 

vlasser.  Dus in het verleden was er zeker wel oog. 

 

Tussenkomst Schepen van Welzijn Lynn Callewaert: 

Beste Lise-Marie, beste collega’s,  

Je bent met deze vraag bij mij aan het goede adres, niet alleen omdat ik schepen ben van 

‘emancipatie en gelijke kansen’ of omdat ik een vrouw ben (om in de clichés te vervallen), 

maar wel omdat ik vanuit mijn vorige professionele leven wel enige expertise rond gender 

en genderstereotypen heb opgebouwd. Wie mij even googelt, zal zien dat ik voor mijn 

masterproef geschiedenis onderzoek deed naar gender en genderstereotypen bij de 

geloofsvervolging in de Nederlanden begin 16de eeuw. Ik zie jullie al bedenkelijk kijken, 

wat kunnen we daar mee aanvangen, behalve dan misschien om het overwegend 

mannelijke straatnaambeleid in de stad aan te passen en ook vrouwelijke historische 

figuren te zoeken. Maar om dat onderzoek te kunnen voeren, moet je ook wel overweg 

kunnen met het hele theoretische kader rond gender en stereotypen. Ook in de jaren dat 

ik werkte als assistent aan de KUL ben ik mij blijven toeleggen op de genderproblematiek 

en heb in dat kader bijvoorbeeld ook lessen gegeven aan kleurleerkrachten in spe over op 

welke manier ze in de klas (in de speelhoeken, in de voorleesboekjes, in het taalgebruik) 

genderstereotypen kunnen doorbreken. Om maar te zeggen, maak je niet ongerust, 

emancipatie en gelijke kansen is één van mijn vele bevoegdheden, en elke bevoegdheid is 

uiteraard even belangrijk en verdient evenveel aandacht, maar vanuit mijn achtergrond 

ken ik de gevoeligheid en het belang van genderbeleid en garandeer ik ook dat ik hier 

voldoende waakzaam voor zal blijven. 

 

Nu concreet: 

 

- Wat de politieke vertegenwoordiging betreft, heb je gelijk. We bereiken bijna het 

genderevenwicht in de gemeenteraad, in het College zijn twee vrouwelijke schepenen en 

binnen enkele jaren 3 en onze voorzitter is ook een vrouw. Wij vinden dat zeer belangrijk 

en streven er ook naar om in andere raden evenveel mannen als vrouwen af te vaardigen. 

Misschien kan je het lijstje van de mandatenverdeling van de vorige gemeenteraad eens 

bekijken, maar ik vermoed dat het evenwicht ook daar zo goed als bereikt is. In elk geval 

moeten we er blijvende aandacht voor hebben. Quota hebben ons geholpen om de 

beweging in gang te zetten, maar quota alleen zijn niet voldoende. 

Wat betreft de engagementsverklaring zelf: 

 

Punt 1: Het Harelbeeks stadsbestuur voert een actief beleid op basis waarvan niemand 

omwille van zijn of haar geslacht wordt uitgesloten of benadeeld. 

Wij onderschrijven dat ten volle. Daarvoor verwijs ik ook naar de eerste zin van ons 

bestuursakkoord: Harelbeke is een inclusieve stad, met kansen en aandacht voor iedereen. 

 

Punt 2 m.b.t. de gendertoets.  

Ik begrijp het idee van de gendertoets. Het is ook belangrijk om bij elke beleidsbeslissing 

na te gaan of beleidsbeslissingen voldoende rekening houden met gendergelijkheid en – 

vrijheid, maar hier moeten we voor twee dingen opletten. 1) Het mag geen extra 

administratieve belasting zijn en 2) het moet wel degelijk om een gendertoets gaan. Ik 

heb wat ervaring met impactanalyses en het gevaar schuilt daar altijd in dat de 

beleidsmedewerkers en administratie puur formeel een lijstje moeten overlopen en moeten 

afvinken of dit beleid al dan niet invloed heeft op vb. man-vrouwverhoudingen, maar ook 

op armoede, toegankelijkheid, duurzaamheid, … Als zo’n gendertoets enkel en alleen een 

administratieve formaliteit is, dan heeft dat geen enkele zin. Dan belasten we onze 



diensten met een extra formulier dat ze moeten invullen vooraleer ze een dossier op het 

College brengen, maar uiteindelijk leidt dat niet tot concrete verandering als dat niet 

gepaard gaat met een attitude waarbij automatisch rekening gehouden wordt met het 

aspect gender. M.a.w. ik ben er niet van overtuigd dat we met zo’n gendertoets ver 

geraken als we daar een administratieve formaliteit van maken zonder dat daar concreet 

beleid rond gevoerd wordt. En als er concreet beleid gevoerd wordt, is de administratieve 

formaliteit ook overbodig. 

 

Punt 3: Genderneutrale communicatie. 

Wat genderneutrale afbeeldingen en formuleringen betreft: je hebt daarin gelijk, maar 

onze communicatiedienst houdt daar al heel sterk rekening mee. Er moet daar blijvend 

aandacht voor zijn. Ik zal dit ook nog eens ter sprake brengen in het Zorgbedrijf, ook daar 

gebeurt dat al, maar het blijft zeer belangrijk dat we de zorgsector niet nog meer 

vereenzelvigen als ‘een vrouwelijke sector’. 

Punt 4: straatnamen en namen van gebouwen 

Wat betreft de straatnamen: het klopt dat we hier voornamelijk mannelijke namen gebruikt 

hebben en op zich is dat ook niet zo onlogisch, aangezien vaak in de archieven gedoken 

wordt bij het zoeken van een nieuwe naam en het nu eenmaal zo is dat in het verleden 

vooral mannen de hoge openbare functies waarnamen én als we er dan toch voor zouden 

kiezen om straten naar vrouwen te vernoemen zonder rekening te houden met hun functie, 

de namen van die vrouwen niet altijd opgetekend werden. Vrouwen zijn in de vaak grote-

mannengeschiedenis dus ook dikwijls onzichtbaar. Dit probleem zal zich uiteraard oplossen 

eens we meer namen beginnen toe te kennen van recentere Harelbekenaren. Ik ben er 

van overtuigd dat als aan onze adviesorganen of aan de Roede effectief de opdracht 

meegegeven wordt om een vrouwennaam te zoeken, zij zeker mooie voorstellen zullen 

doen. 

 

We kunnen dus besluiten dat wij ons willen engageren voor deze genderneutraliteit, -

gelijkheid, en –vrijheid, voor zover dit niet een extra administratieve formaliteit wordt en 

dus de gendertoets daaruit geschrapt wordt. 

 

 

Reactie van burgemeester Alain Top: 

Als ik naar deze gemeenteraad kijk dan denk ik dat we als stad en als gemeenteraad 

goed scoren.  We zijn nog niet volledig genderneutraal maar er zijn toch al heel veel 

vrouwen in deze gemeenteraad. Op vlak van het glazen loonplafond scoren we in de stad 

goed.  Mensen die gelijk werk presteren worden gelijk verloond. Of het nu een man of 

een vrouw is. Onze top is volledig mannelijk maar ik verwijs naar de vroegere financieel 

directeur, Nathalie Desmet, die momenteel algemeen directeur is in Kortrijk, toen was 

onze top gemengd.  Ik wil het voorstel van de Sp.a fractie met name Heleen 

Pannecoucke als volgende vrouwelijke straatnaam zeker en vast steunen.  Met alle 

respect voor wat de familie De Doncker gedaan heeft voor ons.  We moeten opletten dat 

niet enkel de gefortuneerden in Harelbeke een straatnaam krijgen.  Bij deze wil ik toch 

even uw voorstel aanvullen wat betreft uw voorstel beslissing voor deze gemeenteraad in 

artikel 2.  U spreekt over de gendertoets in elke administratieve handeling: ik zou ervoor 

pleiten om dit niet zo sterk te formuleren omdat we dan onze stedelijk administratie met 

heel veel extra werklast opzadelen.  Bij elke beslissing moet dan een effectieve 

gendertoets gaan uitgevoerd worden.  Dat is wellicht ook uw bedoeling niet.  Ik stel voor 

om het woord gendertoets te vervangen door gendersensitiviteit en aan te vullen met 

een controle op alle andere vormen van discriminatie. Eigenlijk zijn we daar wettelijk toe 

verplicht.  Als je naar de website van Unia gaat zal je al voorbeelden zien. 

 

Reactie van Thomas Guillemyn: 

Misschien moeten we de straatnaam naar onze eerste vrouwelijke burgemeester 

noemen. 

  



 

Reactie van voorzitter Rita Beyaert: 

Liever niet want daarvoor moet je dood zijn. 

 

Reactie van Kathleen Duchi: 

Ik wil Lise-Marie Platteau erop wijzen dat er nu reeds een wandeling bestaat in Harelbeke 

genaamd ‘de sterke vrouwen wandeling’ die kan geboekt worden bij de dienst toerisme 

en ik doe ze in mei.  Je bent van harte uitgenodigd. 

 

 

VARIA GEMEENTERAAD 18 MAART 2019 

 

 

1.Tussenkomst raadslid Fleur DeBuck 

1.1.Situatie Tweebruggenstraat in functie van de Leiewerken 

Voor deze tussenkomst heb ik ook enkele foto’s ter illustratie. Het gaat over de in- en 

uitrit aan een van de appartementsblokken in de Tweebruggenstraat. Deze wordt 

blijkbaar te pas en te onpas geblokkeerd door verscheidene werkvoertuigen van de 

mensen die daar aan het werk zijn. De buurtbewoners hebben alle begrip voor die 

mensen, echter vinden zij het niet kunnen dat ze ook worden beperkt in hun mobiliteit 

aan hun eigen woonst. Tevens is het bepaalde mensen al voorgevallen dat men inrijdt via 

de Schipstraat maar daarna niet meer weg kan. Ook kan men soms inrijden via de 

Leiestraat maar soms ook niet. Het zou misschien handig zijn om wat meer 

communicatie te voorzien alsook bijvoorbeeld borden die aangeven hoe of wat, want nu 

is het soms een gissen en raden hoe het die dag zal zijn. 

 

1.2.Situatie zwerfkatten 

Enkele weken terug ontving ik een mail van een dame die mij vroeg dit punt aan te 

kaarten hier in dit forum. Het betreft een situatie omtrent zwerfkatten, zoals deze al 

welbekend is in onze stad. Wanneer zwerfkatten in een tuin terecht komen, zoeken deze 

uiteraard om eten. Bepaalde mensen hebben een groot hart voor dieren en geven deze 

dan ook voeding. Echter, katten zijn nu eenmaal een diersoort die zich exponentieel 

voortplant, dus na een tijdje zijn ze met teveel waardoor er overlast ontstaat. Dan belt 

men logischerwijs naar het asiel om deze te komen vangen. Het asiel mag dit echter pas 

doen na een opdracht van de lokale politie, in casu de wijkagent. De politie komt ter 

plaatse de situatie inschatten maar wanneer men de kat te eten geeft, dan weigert men 

om op  te treden, daar deze dan niet meer worden beschouwd als ‘zwerfkatten’. Dit lijkt 

mij echter een onhoudbare situatie, gelet op het feit dat wanneer katten ergens geen 

eten krijgen, ze er elders wel zullen vinden, maar daarmee wordt niks opgelost, 

integendeel dit is een vicieuze cirkel.  Dus katten laten verhongeren is de indirecte 

boodschap die nu wordt meegegeven, en ik vroeg me af of erdoor het stadsbestuur niet 

kan gekeken worden voor een betere oplossing, ik wil hier gerust ook aan meewerken. 

De boodschap “je bent wild en je jongt wat” is namelijk een negatieve spiraal die moet 

worden doorbroken. 

 

 

Tussenkomst raadslid Patrick Claerhout: 

Hier weet ik niet goed tot wie mij te richten, de schepen van sport of deze van economie. 

Wij hebben kennis genomen van een nieuwe projectoproep via het kennisnetwerk 

Bedrijvenmanagement , nl : bewegen en sporten in de publieke ruimte. Zowel lokale 

besturen als ondernemingen kunnen hier een project indienen met een subsidie van 50 % 

tot max 100.000 €. De deadline is wel zeer kort en misschien zelfs slecht getimed, nl 29 

maart. Dient onze stad hier , op gelijk welke manier, een dossier in? 

  



 

2.Tussenkomst raadslid Brecht Vandeburie: 

2.1.Naast de noodzakelijke vervanging van de toegangsdeuren voor het jeugdhuis, wat wij 

natuurlijk positief adviseren, wensen wij in functie van de veiligheid van onze spelende 

jeugd ook graag even de toestand/omgeving van sommige jeugdlokalen te belichten. 

Er werd de laatste maanden vastgesteld dat de “beschadigde” infrastructuur van enkele 

jeugdlokalen een gevaarlijke situatie met zich meebrengt voor de spelende jeugd.   

 

Ik spreek momenteel concreet over twee jeugdlokalen waar al enkele maanden een 

gebroken ruit in een buitenraam blijft zitten. 

 

Dit gaat meerbepaald over het Chiro-lokaal te Bavikhove en het Chiro-lokaal van “Tijl en 

Nele” in de Veldstraat.  Ik maak me echter zorgen over het gebroken glas die is blijven 

zitten in het raamkozijn.  Iets wat op zich een gevaarlijke situatie met zich meebrengt voor 

de voorbijgangers en spelende kinderen. 

Is het mogelijk om hiertoe de nodige maatregelen te nemen zodat het gevaar wordt 

weggenomen en de noodzakelijke herstellingen/vervangingen kunnen uitgevoerd worden? 

Daarnaast is het misschien aangewezen om ook even de algemene netheid van de 

jeugdlokalen te sensibiliseren. (zie situatie te Hulste!) 

 

2.2.Graag luister ik even wat de stavaza is ivm “cameratoezicht” thv kledij- en 

glascontainers. 

Met gepaste regelmaat wordt er door buurtbewoners vastgesteld dat de kledijcontainers 

overvol gepropt zitten.  Ongewild vormt dit dan de een magneet tot sluikstorten thv deze 

containers. Er was ooit een proefproject van IMOG met cameratoezicht. 

Wat is de huidige stand van zaken omtrent het cameratoezicht in Harelbeke? 

Kan eventueel gezorgd worden dat de kledijcontainer met een gepastere regelmaat worden 

leeggemaakt zodat ze geen bron meer vormen tot bijkomend sluikstorten? 

 

2.3.Graag luister ik even wat de reden is dat er geen enkel paaltje méér aanwezig is thv 

de dienstweg voor de sporthal te Bavikhove. Op woensdagnamiddag werd al meermaals 

vastgesteld dat deze dienstweg wordt gebruikt om kinderen, die komen sporten (!?), tot 

voor de deur van de sporthal te voeren. Dit zorgt in sommige omstandigheden voor 

gevaarlijke situaties voor de voetgangers en fietsers. Kunnen hier opnieuw verwijderbare 

paaltjes voorzien worden + bijkomende signalisatieborden? 

 

 

3. Tussenkomst raadslid Wouter Bouckaert 

I.v.m. de aanpak problematiek sluikstorten rond de glasbollen 

We hebben eens rondgekeken hoe andere steden en gemeenten in samenwerking met hun 

intercommunales -Mirom en IVVO om er twee te noemen- de problematiek aangaande het 

sluikstorten rond de glasbollen aanpakken. Deze problematiek is het stadsbestuur 

inmiddels genoegzaam bekend. 

Sedert een tweetal jaar brengt men deze op tal van plaatsen ondergronds (zie foto 

vertoond op de gemeenteraad). Dit o.a. in Roeselare, Wevelgem, Menen, Dentergem, 

Wielsbeke, Meulebeke, etc.. 

 

Er zijn twee inwerpzuilen – waarvan de openingen dezelfde grootte hebben als bij een 

traditionele groene  en weinig esthetische glasbol- en waar enerzijds gekleurd en 

anderzijds het witte glas kan worden ingebracht.  

De evaluaties zijn overwegend positief en brengen naast minder sluikstorten ook een 

aantal andere voordelen met zich mee: 

 

- Minder geluids- en geurhinder 

- Ze passen beter in het straatbeeld 

- Minder last van insecten en ongedierte 

- Gebruiksvriendelijker, ook voor rolwagengebruikers 



Vorig jaar werden zo mits financiële ondersteuning van Fostplus en in beperkte mate OVAM 

over heel Vlaanderen dergelijke containers geplaatst. Zoals U op de foto kan zien neemt 

een dergelijke ondergrondse container ongeveer de ruimte van één parkeerplaats in. 

Het lijkt ons het ideale moment om dit concept ook in Harelbeke uit te rollen en stellen 

voor om  alvast een eerste ondergrondse glasbol te voorzien in het centrum. Dit is de 

uitgelezen locatie gezien de werken die er aan de gang zijn. 

 

4.Tussenkomst raadslid Heidi Sohier  

Ivm de laadpalen voor elektrische voertuigen 

Ik stel vast dat er hoe langer hoe meer elektrische voertuigen op de markt komen.  Dit 

wordt ook maatschappelijk gepushed.  Hoe staat het met de laadpalen in Harelbeke? 

Waar staan ze, hoeveel zijn er en hoe wordt de info verspreid naar de bevolking? 

 

5. Tussenkomst raadslid Wout Patyn: 

Ik wil een pluim richten naar het stadsbestuur voor de georganiseerde zwerfvuilacties in 

deze stad. 

 

Reactie van schepen Dominique windels ivm de subsidies voor sport: 

Ik heb de mail gekregen.  De sportdienst onderzoekt op dit moment deze mail.  We 

kijken of we daar kunnen instappen in de call.  Zoals steeds hebben we heel weinig tijd 

om daarop te reageren.  Het voorstel moet eind deze maand binnen. Ik koppel zeker 

terug in hoeverre dat we hier resultaat kunnen neerzetten.  In deze moeten we ook een 

kosten baten analyse maken. Als we niet opletten moeten we straks een voltijds 

equivalent aanwerven die niet anders doet dan op dergelijke vragen reageren. 

 

Tussenkomst schepen David Vandekerckhove: 

Gericht naar Brecht Vandeburie ivm de jeugdlokalen.  Het is terecht dat u de 

beschadigingen aankaart.  Die moeten inderdaad aangepakt worden.  Indien dit verder 

blijft aanslepen zullen we bekijken hoe we dit kunnen regelen via de subsidie van de 

jeugdverenigingen.  In die zin hebben we in Harelbeke een voorbeeldreglement, een 

subsidiëringsreglement waarbij dat jeugdverenigingen voor dergelijke zaken subsidies 

kunnen aanvragen in het kader van renovatie- en veiligheid.  Wat betreft de berg afval in 

Hulste die blijft groeien: dit moet inderdaad aangepakt worden maar ik wil iedereen 

algemeen oproepen als u problemen ziet: u mag ze gerust stellen op deze 

gemeenteraad, ik heb daar begrip voor maar wacht niet om ze te melden aan de 

diensten voor de gemeenteraad.  Dan kunnen we sneller ingrijpen. 

 

Tussenkomst schepen Tijs Naert over vraag Fleur De Buck ivm zwerfkatten: 

De communicatie met politiezone Gavers is ondertussen een stuk verduidelijkt.  De rollen 

zijn duidelijk gesteld, de verschillende rollen van milieudienst enerzijds en politiezone 

anderzijds staat op punt en zal gecommuniceerd worden naar de bevolking. 

Wat betreft de doorgangsproblemen in de Tweebruggenstraat: ik neem dit mee naar de 

eerstvolgende werfvergadering. 

 

Ivm de vraag van Wouter Bouckaert rond de glascontainers ondergronds: er zijn reeds 

een aantal gasboetes uitgeschreven in Harelbeke op basis van camerabeelden van het 

cameraproject van Imog.  Dit wordt zeker verder opgevolgd.  Wij gaan ook investeren in 

extra camera’s. Wat de kledijcontainers betreft, die zijn privé.  Dit is uitbesteed. 

Problemen moeten zo snel mogelijk doorgegeven worden.  De Kringwinkel reageert daar 

doorgaans zeer snel op.  Wat betreft het doorgaand verkeer aan de sportsite in 

Bavikhove, ik zal dit moeten bekijken.  Wat betreft de ondergrondse bollen: ik moet u 

zeggen, die ondergrondse bollen zijn niet steeds zaligmakend.  We hebben er op het 

Eiland die worden ook omringd door zwerfvuil.   

 

Op de vraag van Heidi Sohier en de elektrische laadpalen.  Er zijn er op vandaag 5 keer 2 

en wij stimuleren en sensibiliseren het gebruik ervan via onze gemeentelijke 

informatiekanalen. 



 

OPENBARE STEMMINGEN 

 

De besluiten in openbare stemming werden genomen met unanimiteit der stemmen van 

de aanwezige leden tenzij anders vermeld. 

 

VERSLAG 

 

Er worden naast de gemaakte opmerking geen verdere opmerkingen gemaakt op het 

verslag van 18.02.2019 dat dus als goedgekeurd mag worden beschouwd. 

 

 

 

De zitting eindigt om 22.06 u 

 

 

 

Carlo Daelman Rita Beyaert 

Algemeen directeur Voorzitter 

 


